

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၁၀၀)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

မေတ္တာသည် အတ္တမဟုတ်

မေတ္တာသည် စိတ်ရှည်တတ်၏။
မေတ္တာသည် ကျေးဇူးပြုတတ်၏။
မေတ္တာသည် ဂုဏ်ပြိုင်တတ်ခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် ဝါကြွားတတ်ခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် မာန်မာနထားခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် မလျော်သော အကျင့်ကို မကျင့်။
မေတ္တာသည် ကိုယ်ကျိုးမရှာတတ်။

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၄ ရက်

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီ ၈ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့။

နိုင်ငံတကာအဖွဲ့ အစည်းများအနေဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန်လို

နှစ်ဦးနှစ်ပက်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီးစီးသဖြင့် ရန်ကင်းအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ် အဆင့်မြှင့်တင်ရေးစတင်မည်

ရန်ကင်း ဇန်နဝါရီ ၇ ရန်ကင်း အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်ကို တစ်နှစ်လျှင် ခရီးသည် ခြောက်သန်း အဆင့်မြှင့်တင်ရေးအတွက် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းနှင့် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဝန်ဆောင်မှုများ လုပ်ဆောင်ရေး စီမံကိန်းများ စတင်

ဆောင်ရွက်တော့မည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “နိုင်ငံတကာ အဆင့်မီလေဆိပ် တစ်ခုဖြစ်ဖို့ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း အပါအဝင် ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍတွင် မြှင့်တင်ပေးသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ လက်ရှိမှာ ရန်ကင်းလေဆိပ်ကနေ ဝင်ရောက်လာတဲ့ ခရီးသည်ဦးရေ

က အများဆုံးမို့ ခရီးသည်တွေ အတွက် ဝန်ဆောင်မှုအပြည့်အဝ ရရှိအောင် ဆောင်ရွက်သွားဖို့ရှိပါတယ်။ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းတွေကို စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီးချိန်ကနေ စတင် လုပ်ဆောင်မှာပါ”ဟု Yangon Aerodrome Co., Ltd. မှ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းမြင့်နိုင်က ပြောကြားသည်။

သတင်း-ခင်ရတနာ > ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)
ပို့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းကို ဇန်နဝါရီ ၆ ရက်က ပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်၍ လုပ်ငန်းများကို စတင်အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ပြီ ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး အေးရှားဝေါလ် Concession Agreement စာမျက်နှာ ၁၃ ကော်လံ ၁



ယနေ့ ဖာတိကာ

အိတ်လီယာဆေး လိုက်ဘေးရီးယား၌ စမ်းသပ် စာ > ၄

တောင်ငူမြို့ ချမ်းမြေ့ တည်းခိုခန်းတွင် ပုံးဖောက်ခွဲ သူကို သေဒဏ်ချမှတ် စာ > ၅

ကိုရီးယားနိုင်ငံသား မေ့ကျန်ခဲ့သောအိတ် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွား လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ ပိုင်ရှင်ထံပြန်လည်ပေးအပ် စာ > ၈

- ထူးခြားသည့်အပူချိန်များ ၇-၁-၂၀၁၅
- ဟားခါးမြို့
 - ၁ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
 - ပူတာအိုမြို့
 - ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
 - ပင်လောင်းမြို့
 - ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
 - နမ့်စန်မြို့
 - ၆ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
 - ဟဲဟိုးမြို့
 - ၆ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
 - လွိုင်လင်မြို့
 - ၆ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

စိတ်စေတနာပြည့်ဝစွာ ဝန်ဆောင်မှုများပေးနေသည့် အငြိမ်းစားနိုင်ငံဝန်ထမ်းဆေးရုံကြီး

နာကျင်စွာအော်ဟစ်ရင်းက ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်အသက်ပြန်ရှင်နိုင်ပါတော့မလား၊ ငါ့ဝမ်းထဲက ကလေးရော အသက်ရှင်နိုင်ပါတော့မလားဟု မမြင့်မြင့်ဇင်တစ်ယောက် ချောက်ချားစွာ တွေးတောနေမိခဲ့သည်။ “ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်သေပြီလို့မှတ်ယူထားတာပါ။ ဘယ်လိုကျေးဇူးပြန်ဆပ်ရမှန်းကိုမသိဘူး။ ကျေးဇူးတင်လွန်းလို့ ဆေးရုံအုပ်နဲ့တကွ၊ ဆရာမကြီးတွေရော သူနာပြုတွေကိုပါ ပြောမတတ်အောင် ကျေးဇူးတင်မိနေပါတယ်။ တစ်ခါမှလည်းမကြုံဖူးဘူး။ အဆင့်အတန်းလည်း မခွဲဘူး။ ခွဲစိတ်ခံတာ အစ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁



သတင်းဆောင်းပါး သိမ့်သိမ့်မိုး၊ ခြူးစန္ဒီနွေး (မြန်မာ့အလင်း)

ညီညာလှစွာ အမြင်ဆန်းသစ်ခြင်း၊ အနားများ တွန်းကြေကျိုး ခေါက်မှုမရှိခြင်း၊ ကလေးသူငယ်များ၏ မျက်လုံးထိခိုက်မှုအန္တရာယ်မှ ကင်းဝေးစေခြင်း၊ အားသာချက်များနှင့်ပြီးပြည့်စုံသော

TOP CHOICE အနားပိုက်ပလာစတစ်အုပ်များ
Writing Future

GRADE SUPER 60g Orchid Apple

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဘော်

ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခြင်းသည် မင်္ဂလာတစ်ပါး

နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် တိုင်းပြည်နှင့်လူမျိုးတို့အတွက် အသက် ကိုပေးဆွဲထားဘဲ စွန့်စွန့်စားစား၊ ရွပ်ရွပ်ချုံ့ချုံ့ စွမ်းဆောင် ပေးနိုင်ကြသူများအား နှစ်စဉ်လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် တစ်ခမ်းတနား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်လေ့ရှိပါသည်။ ဤသို့ ဂုဏ်ပြုသင့် ဂုဏ်ပြုထိုက်သူများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့် ခြင်းသည်ပင်လျှင် မင်္ဂလာ တစ်ပါးပင်ဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်း အခမ်းအနား၌ နိုင်ငံ တော်ကို အေးချမ်းသာယာပြီး ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော နိုင်ငံ တော်ဖြစ်စေရန် ရည်မှန်းချက်ထား၍ ဘက်စုံထောင့်စုံမှ တည် ဆောက်လျက်ရှိရာ နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးတွင် ပါဝင်ဆောင် ရွက်ကြသည့် နိုင်ငံတော်လိုမြဲရေး၊ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတို့အတွက် တိုင်းကျိုးပြည်ကျိုးကို အများနှင့် မတူအောင် ထူးကဲကောင်းမွန်စွာ စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ကြသည့် ဂုဏ်ပြုသင့် ဂုဏ်ပြုထိုက်သော ပုဂ္ဂိုလ်များအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့် ခြင်းသည် မင်္ဂလာတစ်ပါးပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ ဂုဏ်ထူး ဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုရရှိသည့် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များနှင့် ဂုဏ်ထူး ဆောင်တံဆိပ်များသည် မိမိတို့ဖြစ်ထွန်းခဲ့ရသော ခက်ခဲကြမ်း တမ်းသည့်ဘဝကို အောင်မြင်စွာကျော်လွှားနိုင်ခဲ့ကြသည့် မိမိတို့၏ စွမ်းဆောင်ရည်များကို နိုင်ငံတော်က မှတ်ကျောက်တင်ခြင်းခံခဲ့ရသည့် သင်္ကေတအမှတ်အသားတစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့၏ ဘဝ တစ်သက်သာမက မိမိတို့၏ သားစဉ်မြေးဆက်တိုင် ဂုဏ်ယူဖွယ် ရာဖြစ်သည့် အထိမ်းအမှတ်တစ်ခုလည်း ဖြစ်ပါကြောင်း စသည်ဖြင့် ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

နိုင်ငံတော်အတွက် ကြံ့ခိုင်သောစိတ်ဓာတ်၊ စံတင်ထိုက်သော စွမ်းရည်၊ ဂုဏ်ယူထိုက်သော စွန့်စားခြင်းမျိုးနှင့် ထူးချွန်စွာဆောင် ရွက်နိုင်ခဲ့သည့် ဂုဏ်ပြုသင့် ဂုဏ်ပြုထိုက်သူများကို လွတ်လပ်ရေး နေ့အခါသမယတွင် ဂုဏ်ပြုအခမ်းအနားများ ကျင်းပပြုလုပ်ပြီး ချီးမြှင့်ခဲ့ရာ ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူး ဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၃ ခုနှစ်နှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်များတွင် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းခံရသူ ပုဂ္ဂိုလ်များအား အခမ်းအနားဖြင့် ပေးအပ်ချီးမြှင့်နိုင်ခဲ့ခြင်း မရှိသဖြင့် ယခုနှစ်တွင် တစ်စုတစ်စည်း တည်း အပ်နှင်းချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရပါသည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခံရသည့် ပြည်ထောင်စု စည်သူသင်္ဂဟဘွဲ့ဖြစ်သော သရေစည်သူဘွဲ့ရရှိသူတစ်ဦး၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် သူရဘွဲ့ရရှိသူသုံးဦး၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် သီဟသူရဘွဲ့ရရှိသူတစ်ဦးနှင့် သူရဘွဲ့ရရှိသူ ခြောက်ဦးရှိရာ ယင်းတို့အား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်အပ်နှင်းခြင်းဖြစ်ပါ သည်။

ယခုနှစ်တွင် ထူးခြားချက်တစ်ရပ်မှာ ဤသို့ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့် ထိုက်သူများကို ချီးမြှင့်ရုံသာမက နိုင်ငံတစ်ဝန်း အသက်အရွယ် အားဖြင့် ကြီးမြင့်သော အသက် ၁၀၀ နှင့်အထက် သက်ကြီးဝါကြီး အဘိုးအဘွား ၅၆၉ ဦးတို့အား ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့မှ သမ္မတ၊ ဒုတိယသမ္မတများ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီး များရရှိသည့် လစဉ်ချီးမြှင့်ထောက်ပံ့ငွေ၏ ၂၅ ရာခိုင်နှုန်း စုဆောင်း ထားရှိသောရန်ပုံငွေထဲမှ အထောက်အပံ့အဖြစ် တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် နှစ်သိန်းစီ ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သို့ပါ၍ ဤသို့ဂုဏ်ပြုထိုက်သူများအား ချီးမြှင့်ခြင်းသည် မင်္ဂလာတစ်ပါး ဖြစ်သည့်အပြင် နိုင်ငံတစ်ဝန်း တိုင်းပြည်နှင့်လူမျိုးအတွက် စွန့်လွှတ်စွန့်စားစွာ ဆောင်ရွက်တတ်သော လူတော်လူကောင်း များလည်း အစီအရီပေါ်ထွန်းလာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

(၆၇)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့ ကမ္ဘာ့ဒေါင်းဆောင်များက ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတင်းလွှာပေးပို့

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၇

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်၌ ကျရောက်သည့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီးမှ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများက ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သတင်းလွှာများ အသီးသီးပေးပို့ကြသည်။

အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယ တွင် အိန္ဒိယနိုင်ငံသမ္မတ ပရာနာ့ဗိုဗွါခါဂျီးက မိမိအစိုးရအဖွဲ့နှင့် ပြည်သူတို့ ကိုယ်စားလှယ်ကောင်း၊ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့်လည်းကောင်း၊ အဆွေတော်အား နွေးထွေးစွာ နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါကြောင်းပေးပို့သည်။ ပြီးခဲ့သောနှစ်များ အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများသည် မြန်မာနှင့် အိန္ဒိယ နှစ်နိုင်ငံ ဆက်ဆံရေးအား ပိုမိုကျယ်ပြန့်စေခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ နှစ်နိုင်ငံ၏ကဏ္ဍစုံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ပိုမိုခိုင်မြဲစေရန် အဆွေတော်နှင့် လည်းကောင်း၊ အဆွေတော်ဦးဆောင်သော အစိုးရအဖွဲ့နှင့်လည်းကောင်း အတူတကွဆက်လက်လုပ်ဆောင် သွားနိုင် ရန် မျှော်မှန်းထားပါကြောင်း ဖော်ပြပါရှိသည်။

ပါကစ္စတန်အစ္စလာမ်မစ်သမ္မတနိုင်ငံ

မြန်မာနိုင်ငံနှင့်ပါကစ္စတန်နိုင်ငံတို့သည် ရင်းနှီးလှိုက်လှိုက်သော ဆက်ဆံ ရေးထားရှိပြီး ဒေသဆိုင်ရာနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်တို့၌ တူညီသော အသိအမြင် သဘောထားများရှိကြပါသည်။ နှစ်နိုင်ငံအကြား တည်ရှိပြီး ဖြစ်သည့် ရင်းနှီးချစ်ကြည်သော ဆက်ဆံရေးသည် အနာဂတ်တွင် ပိုမိုခိုင်မာ တောင့်တင်းလာမည်ဟု ဝန်ကြီးချုပ် မိုဟာမက်နာဝဝ်ရှာရစ်က ယုံကြည်မျှော် လင့်မိပါကြောင်း ဖော်ပြပါရှိသည်။

မော်ရိုကိုဘုရင်နိုင်ငံ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် အဆွေတော်အား မိမိအနေဖြင့် လှိုက်လှိုက်စွာဝမ်းမြောက် ဂုဏ်ယူပါကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားအတွက် နှစ်နိုင်ငံအကြား ချစ်ကြည် ရင်းနှီးမှုနှင့် အပြန်အလှန်လေးစားမှုကို အခြေပြုလျက် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေး တိုးမြှင့်ခိုင်မာစေရန် အဆွေတော်နှင့်အတူ ဆက်လက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် သွားရန် ဘုရင်မင်းမြတ် မိုဟာမက်(၆)က လွန်စွာဆန္ဒရှိပါကြောင်း အခါအခွင့် ကြိုခိုက် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ချက်သမ္မတနိုင်ငံ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏(၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေး

နေ့ အခါသမယတွင် အဆွေတော်နှင့်မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူများထံသို့ ကျွန်ုပ်မှ စစ်မှန်စွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မှုအား ပို့သအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့နှစ်နိုင်ငံအကြားတည်ရှိသည့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသော နှစ်နိုင်ငံ ဆက်ဆံရေးသည်နယ်ပယ်အများအပြားတွင် ဆက်လက်၍ နက်ရှိုင်းစွာဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း သမ္မတ မစ္စတာမီလော့ဇီမန်းက အခါအခွင့်ကြိုခိုက် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ဆားဘီးယားသမ္မတနိုင်ငံ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် ဆားဘီးယားသမ္မတနိုင်ငံတို့ အကြား အပြန်အလှန် အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့် ကဏ္ဍများအားလုံးတွင် အလုံးစုံဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့ကို ဆက်လက်၍ တိုးမြှင့် ဆောင်ရွက်သွားနိုင်လိမ့်မည်ဟု ဝန်ကြီးချုပ် အလတ်ဇဒွါးဗျူချစ်က ခိုင်မာစွာ ယုံကြည်ပါကြောင်း အခွင့်ကြိုခိုက်ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ဘူလ်ဂေးရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယ တွင် မြန်မာ-ဘူလ်ဂေးရီးယား ဆက်ဆံရေးကို နှစ်နိုင်ငံအဆင့်သမာက အီးယူ-အာဆီယံနှင့် အဆင်ပြေပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်များတွင်လည်း ခိုင်မာလာစေရန်နှင့် တိုးချဲ့သွားလိုသည့် ကျွန်ုပ်၏ဆန္ဒကို အခွင့်ကြိုခိုက် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။ အဆွေတော်၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် အမျိုးသားပြန်လည် စည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊ လူမှုရေးဆိုင်ရာ တရားမျှတမှုနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်မှုရရှိလာစေရန် ဆောင်ရွက်နေသည့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဘူလ်ဂေးရီးယားနိုင်ငံ သမ္မတ ရိုဇ်ဇ်ဗလပ်နီလိဗ်က ထောက်ခံလျက်ရှိပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ချက်သမ္မတနိုင်ငံ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်(၆၇)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ကျွန်ုပ်တို့နှစ်နိုင်ငံအကြား တည်ရှိသည့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီး သော နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ပြီး နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုများသည် လေးနက်အောင်မြင်မည်ဟု ဝန်ကြီးချုပ်ဘူဟူလပ်ဗ်ဆိုဘော့ ကက ခိုင်မာစွာယုံကြည်ပါကြောင်း အခါအခွင့်ကြိုခိုက်ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့မှ ပေးအပ်သော မီးသတ်ယာဉ်အသစ်နှစ်စီး ပြန်အောင်သို့ရောက်ရှိ

မြန်အောင် ဇန်နဝါရီ ၇

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရ အဖွဲ့မှပေးအပ်သော မီးသတ်ယာဉ် အသစ်နှစ်စီး ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က မြန်အောင်မြို့သို့ ရောက်ရှိလာရာ မြို့နယ်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ် မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအဖွဲ့များ၊ ဒေသခံပြည်သူများက မြန်အောင် မြို့အဝင်မှ သွားရောက်ကြိုဆိုကြပြီး မြန်အောင်မြို့တွင်းသို့ လှည့်လည်ကြ ရာ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များမှ ပျော်ရွှင် ဝမ်းမြောက်စွာ ကြိုဆိုကြသည်။ ယခုရောက်ရှိလာသော မီးသတ်

ယာဉ် အသစ်နှစ်စီးနှင့် အခြားမီးသတ် ပစ္စည်းကိရိယာများကို ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေမှ ဝယ်ယူ၍ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့မှ ပေးအပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ အဆိုပါ မီးသတ်ယာဉ်နှစ်စီးသည် ရေဂါလန် ၈၀၀ ဆဲ့ ဒေါင်းဖန်းအမျိုး အစား မီးသတ်ယာဉ်များဖြစ်ပြီး မြန် အောင်မြို့အတွက် တစ်စီးနှင့် ကနောင်မြို့အတွက် တစ်စီးတို့ဖြစ် ကြောင်းသိရသည်။ မြန်အောင်မြို့ပေါ်တွင် ယခုအခါ



မြို့နယ်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့စခန်းရှိ ရေဂါ လန် ၆၅၀ ဆဲ့ တိုရိုတာ မီးသတ်ယာဉ် တစ်စီး၊ ရေဂါလန် ၈၀၀ဆဲ့ ဒေါင်းဖန်း မီးသတ်ယာဉ်နှစ်စီး၊ ရေဂါလန် ၁၂၀၀ ဆဲ့ အေရိုးလတ် မီးသတ်ယာဉ်တစ်စီး၊ ရေဂါလန် ၁၀၀၀ ဆဲ့ချက်ပလတ် ရေ သယ်ယာဉ်တစ်စီး၊ ကင်တာမီးသတ် စက်ယာဉ်တစ်စီးတို့နှင့် မြန်အောင် မြို့ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်ရှိ မြန်အောင် မြို့သူမြို့သားများ စုပေါင်းဝယ်ယူ ထားသော ရေဂါလန် ၁၆၀၀ ဆဲ့ မီးသတ်ယာဉ်တစ်စီးတို့ဖြင့် မြန် အောင်မြို့ မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ် တားဆီးရေးလုပ်ငန်းများကို အချိန် ပြည့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။ (မြို့နယ်မြန်/ဆက်)

Advertisement for 'Tah Lee Gold' jewelry featuring images of gold rings and necklaces. Text includes 'တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး' and 'အချုပ်ကိုလှာမည့် ပြည်ထောင်စုနေ့မှာ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ဖို့'.

Large advertisement for 'Tah Lee Gold' jewelry. Features the brand logo, the text 'နှစ်သစ်မှာ ဒီလိုဆန်းဆန်းလေးနဲ့ လန်းမယ်နော်' (This New Year, be so fresh and beautiful), and 'စိန်ရွှေရတနာဆိုင်' (Gem and Gold Jewelry Store). It lists various gold jewelry items like necklaces, bangles, and rings. Contact information includes 'အမှတ်(၇၅)၊ လှည်းတန်းလမ်းမ၊ လှည်းတန်းဈေးအနီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ် - ၅၂၆၂၁၄၊ ၅၁၂၉၂၂၊ ၅၀၅၁၄၄၊ ၅၁၂၆၉၆'.

ပြည်ထောင်စုရေးရာနှင့် ကြော်ငြာ

နိုင်ငံတကာအဖွဲ့ အစည်းများအနေဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန်လို

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၇

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးသည် International Republican Institute (IRI) ၏ ဌာနညွှန်ကြားရေးမှူး Mr. Stephen Cima နှင့်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံး စည်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝု)

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် International Republican Institute ၏ ဌာနညွှန်ကြားရေးမှူး Mr. Stephen Cima က IRI အနေဖြင့် နိုင်ငံရေးပါတီများ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးနှင့် မဲဆွယ်စည်းရုံးရေး စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးအတွက် သင်တန်းများပို့ချလျက် ရှိကြောင်း၊ IRI အနေဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာ၌ နိုင်ငံရေးပါတီများ အားလုံးပါဝင်စေလိုပြီး တန်းတူညီမျှပါဝင်နိုင်ဖို့ဆန္ဒရှိကြောင်း၊ အရပ်ဘက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် မဲဆန္ဒရှင်ပညာပေးခြင်းကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် ထိရောက်သောပညာပေးမှုဖြစ်စေရေး၊ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုကောင်းမွန်ရေးနှင့် မဲဆန္ဒရှင်များပညာပေးခြင်းဆိုင်ရာ နိုင်ငံတကာစံချိန်စံညွှန်းများ မျှဝေပေးခြင်းတို့ကိုဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ပြည်

ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်နှင့်လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက IRI အနေဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် ကြိုဆိုကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရွေးကောက်ပွဲအား ပွင့်လင်းမြင်သာစွာဖြင့် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့်လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များအား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများ၊ အမိန့်နှင့် ညွှန်ကြားချက်များအား သိရှိရန်နှင့်ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအား ဥပဒေနှင့်အညီဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ကော်မရှင်



အဖွဲ့ခွဲများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ CSO များထိတွေ့မှုများပါက ခင်မင်ရင်းနှီးမှုရှိလာမည်ဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် ပိုမိုနားလည်မှုရရှိစေမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများကိုလည်း နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ CSO များနှင့် မကြာခဏ တွေ့ဆုံနိုင်ရေးများဆောင်ရွက်ရာ၌ အဆင်ပြေချောမွေ့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ IRI အနေဖြင့် သင်တန်းများနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများပြုလုပ်ပါက သက်ဆိုင်ရာကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ အသိပေးဆောင်ရွက်သွားရန် ပြောကြားသည်။ ယင်းသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဦးမြင့်နိုင်၊ ဦးအောင်မြင့်၊ ဒေါက်တာဒေါ်မြင့်ကြည်၊ ဦးဝင်းကြည်၊ ဦးညွှန်တင်၊ အတွင်းရေးမှူးဦးတင်ထွန်းနှင့် ကော်မရှင်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

တပ်မတော်သား တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (၄)ဦး အစားထိုးပြောင်းလဲ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် နေပြည်တော်

ကြေညာချက်အမှတ် (၂/၂၀၁၅) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၃ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၇ ရက်)

တပ်မတော်သား တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (၄)ဦး အစားထိုးပြောင်းလဲခြင်း

၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၇ ရက်နေ့တွင်ကျင်းပခဲ့သည့် ပထမအကြိမ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမည်စာရင်းတင်သွင်းထားသော တပ်မတော်သား တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (၄)ဦးတို့ကို အမည်စာရင်းပြောင်းလဲလိုကြောင်း တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၃၃နှင့်အညီ အကြောင်းကြားချက်အရ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ကစိစစ်ပြီး ၂၀-၁-၂၀၁၀

ရက်စွဲပါ ကော်မရှင်၏ကြေညာချက်အမှတ် (၃/၂၀၁၀)၊ ၁၅-၁၁-၂၀၁၂	ရက်စွဲပါ ကော်မရှင်၏ကြေညာချက်အမှတ် (၄၈/၂၀၁၂)၊ ၁၇-၁-၂၀၁၄	ရက်စွဲပါ ကော်မရှင်၏ကြေညာချက်အမှတ် (၅/၂၀၁၄)နှင့် ၅-၈-၂၀၁၄	ရက်စွဲပါ ကော်မရှင်၏ကြေညာချက်အမှတ် (၃၀/၂၀၁၄) တို့တွင် ဖော်ပြထားသည့် အောက်ပါတပ်မတော်သား တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်(၄)ဦးတို့အား ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါအတိုင်း အစားထိုးပြောင်းလဲလိုက်သည်-
ကချင်ပြည်နယ်လွှတ်တော်			
(၁) ကြည်း ၂၈၇၃၈ ဗိုလ်မှူး မျိုးနိုင်	(အစား) ကြည်း ၃၄၉၅၆ ဗိုလ်မှူး ဇော်လင်းအောင်		
မကွေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်			
(၂) လေ ၂၆၆၇ ဗိုလ်မှူး ဟန်ဝင်းထွဋ်	(အစား) လေ ၃၄၀၉ ဗိုလ်မှူး ဟန်ဝင်းအောင်		
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်			
(၃) ကြည်း ၂၀၆၈၁ ဗိုလ်မှူး တိုးအောင်	(အစား) ကြည်း ၂၅၀၉၇ ဗိုလ်မှူး အောင်သီဟ		
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်			
(၄) ကြည်း ၂၈၂၈၀ ဗိုလ်မှူး ဇော်မြင့်သူ	(အစား) ကြည်း ၃၆၂၅၈ ဗိုလ်မှူး စံသာနေအောင်		
အမိန့်အရ (တင်ထွန်း) အတွင်းရေးမှူး ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်			

တပ်မတော်သား အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (၂)ဦး အစားထိုးပြောင်းလဲ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် နေပြည်တော်

ကြေညာချက်အမှတ်(၁/၂၀၁၅) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၃ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၇ ရက်)

တပ်မတော်သားအမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်(၂)ဦး အစားထိုးပြောင်းလဲခြင်း

၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၇ ရက်နေ့တွင်ကျင်းပခဲ့သည့် ပထမအကြိမ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမည်စာရင်းတင်သွင်းထားသော တပ်မတော်သားအမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်(၂)ဦးကို အမည်စာရင်း ပြောင်းလဲလိုကြောင်း အမျိုးသားလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ နှင့်အညီ အကြောင်းကြားချက်အရ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က စိစစ်ပြီး ၂၀-၁-၂၀၁၀ ရက်စွဲပါ ကော်မရှင်၏ ကြေညာချက်အမှတ်(၂/၂၀၁၀)တွင် ဖော်ပြထားသည့် အောက်ဖော်ပြပါ တပ်မတော်သားအမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်(၂)ဦးအား ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါအတိုင်း အစားထိုးပြောင်းလဲလိုက်သည်-

(၁) ကြည်း ၂၂၁၃၀ ဗိုလ်မှူး မောင်မောင်ကြီး	(အစား) ကြည်း ၃၆၂၅၃ ဗိုလ်မှူး ဖြိုးဝေတင့်
(၂) ရေ ၃၆၃၆ ဗိုလ်မှူး မြင့်စိန်	(အစား) ရေ ၄၁၄၆ ဗိုလ်မှူး အောင်ဖြိုးကျော်
အမိန့်အရ (တင်ထွန်း) အတွင်းရေးမှူး ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်	

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန နေပြည်တော်ကောင်စီကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်ရှိ နေပြည်တော်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၊ ခုတင်(၁၀၀၀)၏ ဆေးရုံဝင်း ခြံစည်းရိုးကာရံခြင်း ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းရန်စိတ် ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ၉-၁-၂၀၁၅ ရက်မှစတင်၍ ရောင်းချမည်ဖြစ်ပြီး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၁၅-၁-၂၀၁၅ရက် ၁၆:၀၀နာရီနောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရန်ဖြစ်သည်။

၃။ တင်ဒါတင်သွင်းလိုသူများသည် သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် တင်ဒါ အာမခံကြေးပေးသွင်းပြီးမှသာတက်ရောက်အိတ်ဖွင့် တင်ဒါပုံစံတင်သွင်းရမည်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံ ရောင်းချမည့်လိပ်စာနှင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရမည့် လိပ်စာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

နေပြည်တော်ကောင်စီကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်ကောင်စီရုံး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ

၅။ အသေးစိတ်သိရှိလိုသောအချက်များကို နေပြည်တော်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနတွင် လည်းကောင်း၊ ဖုန်း-၀၆၇-၅၅၀၂၉၄၅၅ တွင် လည်းကောင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော် အောင်ညီညီသက် ၃/ဘအန(နိုင်)၁၄၀၂၇၇ CDC အမှတ် 54841 ၏ DSD-00305013 လက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၆၃၆၃၆၃၇

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ဆုတောင်းဂုဏ်ပြုခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၊ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၁/၂၀၁၅ဖြင့် ဒေါ်ညိုညိုဝေလွင်၊ အမှတ် ၆၊ လမ်းမကြီးလမ်း၊ ပြည်တော်သာရပ်ကွက်၊ စစ်တွေမြို့၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အား ၂၀၁၅ခုနှစ်(၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အချိန်အခါသမယတွင် သုဓမ္မသီရိဘွဲ့တံဆိပ် အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် အထူးပင် လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း၊ နောင်အနာဂတ်တွင်လည်း မိသားစုနှင့်အတူ ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် သာသနာအကျိုး၊ နိုင်ငံအကျိုးတို့အား စွမ်းစွမ်းတမ်း ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်တောင်း ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

ဦးစံသိန်း(အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ) မေယု အလင်းရောင်ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ ရသေ့တောင်မြို့

မြို့ရှောင်လမ်း ကတ္တရာလမ်းသစ်ဖွင့်

တပ်ကုန်း ဇန်နဝါရီ ၇

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဥက္ကဋ္ဌခရိုင် တပ်ကုန်းမြို့နယ် ကံမွန်းတန်းကျေးရွာနှင့် ဆရာစံရပ်ကွက် မြို့ရှောင်လမ်း ကတ္တရာလမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဇန်နဝါရီ ၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါလမ်းထိပ်၌ ကျင်းပသည်။

နေပြည်တော် ကောင်စီဝင် တပ်ကုန်းမြို့နယ် တာဝန်ခံ ဦးမြင့်ရွှေ

က တပ်ကုန်းမြို့နယ်အတွင်း ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးထားမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယနေ့ဖွင့်လှစ်သည့် ကတ္တရာလမ်းသစ်သည် အရှည် ၂ ဒသမ ၀၆ မိုင်၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ ခန့်မှန်းကုန်ကျငွေ ကျပ် ၁၉၃ ဒသမ ၁ သန်း ကုန်ကျခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တင်စိုးလွင်

နိုင်ငံတကာသတင်း

အီတိုလာသေး လိုက်ဘေးရီးယား၌ စမ်းသပ်

လိုက်ဘေးရီးယား ဇန်နဝါရီ ၇

အီတိုလာကုသရန် အလားအလာ ကောင်းသော ဆေးဝါးတစ်မျိုးကို လိုက်ဘေးရီးယားနိုင်ငံ၌ စတင် စမ်းသပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ ဘရူဆဲလ်မြို့နယ်ရှိ အီတိုလာ ရောဂါဝေဒနာရှင်များအား စတင် စမ်းသပ်ခဲ့ရာ ကနဦးရလဒ်အဖြေ များကို လာမည့်လများအတွင်း

သိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါ သုတေသနကို ဦးဆောင်နေသော အောက်စဖို့ဒ်တက္ကသိုလ် သိပ္ပံပညာ ရှင်များက ပြောသည်။ အလားတူ ဆေးဝါးတစ်မျိုးကို ဒီဇင်ဘာလ အတွင်းက ဝိနီနိုင်ငံ၌ စမ်းသပ်ခဲ့ သည်။ အီတိုလာရောဂါ ဖြစ်ပွားမှု ကြောင့် လူပေါင်း ၈၀၀၀ ကျော် သေဆုံးသွားပြီဖြစ်ရာ အများစုမှာ

ဝိနီ၊ ဆီရာလီယွန်နှင့် လိုက်ဘေးရီး ယားနိုင်ငံသားများ ဖြစ်သည်။ ဘရူဆဲလ်မြို့နယ် ဆေးဝါးသည် အီတိုလာရောဂါ ကူးစက်ခံရသူများ၏ ဆဲလ်ကို ထိရောက်စွာကုသနိုင်ခြင်း ကြောင့် ကုသရန် ရှေးဦးလိုက် ရခြင်းဖြစ်ကြောင်း အောက်စဖို့ဒ် တက္ကသိုလ် သိပ္ပံပညာရှင်များက ပြော သည်။ (ဘီဘီစီ)



ပြင်သစ်သတင်းစာတိုက်တွင် ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွားသဖြင့် အနည်းဆုံး လူ ၁၂ ဦးသေဆုံး



ပါရီ ဇန်နဝါရီ ၇ ပြင်သစ် သတင်းစာတစ်စောင် ဖြစ်သော ချာလီဟက်ဒီ၏ ပါရီမြို့ ရုံးခန်းတွင် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က သေနတ်ဖြင့် ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွားသဖြင့် အနည်းဆုံးလူ ၁၂ ဦးသေဆုံးပြီး လေးဦး အပြင်း အထန် ဒဏ်ရာရရှိကြောင်း ပါရီ

ရှေ့နေရုံး၏ အတည်ပြုပြောကြား ချက်အရ သိရသည်။ ပြင်သစ်က ပါရီမြို့အနီး တစ်ဝိုက်တွင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက် ရေးနိုးဆော်ချက်ကို အမြင့်ဆုံးအဆင့် အထိ သတ်မှတ်ထားခြင်းမှာ တိုက်ခိုက်သူများအနေဖြင့် ပါရီတွင် နောက်ဆုံးပိတ်ပစ်ခတ်မှုများ ပြုလုပ် ပြီး ထွက်ပြေးသွားမည်ကို စိုးရိမ်ရ

ဘာသာပြန်-စိုးသူရ သောကြောင့် ဖြစ်သည်။ “ဒီလုပ်ရပ်ဟာ အကြမ်းဖက်တိုက် ခိုက်မှုပါ။ ဒီရုံးကို တိုက်ခိုက်ဖို့ ခြိမ်း ခြောက်တာ အကြိမ်ကြိမ် ခံခဲ့ရပါ တယ်”ဟုအခင်းဖြစ်နေရာသို့ရောက်ရှိ နေသော ပြင်သစ်သမ္မတ ဟော်လန်က ပြောကြားသည်။ “ဒီတရားခံတွေကို ဖမ်းဆီးပြီး တရားခွင့်ကိုရောက်အောင် ပို့ဆောင်ရမယ်”ဟု ပြင်သစ်သမ္မတ က ပြောကြားသည်။ အီရတ်နှင့် ဆာဟာရဒေသရှိ အစ္စလာမစ်များ၏ အခိုင်အမာစခန်း များကို တိုက်ခိုက်နေသော ပြင်သစ် သည် အစ္စလာမစ်များ၏ လက်တုံ့ ပြန်ရန် ပစ်မှတ်တစ်ခုဖြစ်လာကြောင်း သမ္မတဟော်လန်က ပြောကြားသည်။ နောက်ထပ်ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် အကြမ်းဖက် တိုက်ခိုက်မှုများကို ကာကွယ်ရန်အတွက် အရေးပေါ် အစိုးရ အစည်းအဝေးကို အလ်(လ်)ဆီ မြို့၌ ကျင်းပလျက်ရှိသည်။ (ဘီဘီစီ)

တရုတ်တွင် ကျောင်းသား ၁၄၀ နိရိုဗိုင်းရပ်စ်ကြောင့် နာမကျန်းဖြစ်

ရှင်ဇန် ဇန်နဝါရီ ၇ တရုတ်နိုင်ငံတောင်ပိုင်း ကွမ်တုံပြည်နယ်ရှိ ကျောင်းတစ်ကျောင်းတွင် နိရိုဗိုဗိုင်းရပ်စ်ကြောင့် ကျောင်းသား ၁၄၀ တို့ နာမကျန်းဖြစ်ခဲ့သည်အတွက် စာသင် ခန်းများကို ခေတ္တပိတ်ထားလိုက်ရကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်များက ပြောသည်။ ရှင်ဇန်နိုင်ငံခြားဘာသာကျောင်းမှ မူလတန်းနှင့် ပထမတန်း ကျောင်း သားများသည် ဇန်နဝါရီ ၅ ရက် နေ့လယ်ပိုင်းတွင် ဝမ်းဗိုက်နာကျင်ခြင်း၊ အော့အန်ခြင်းများ ခံစားခဲ့ရပြီးနောက် အစာအဆိပ်သင့်သည့် လက္ခဏာများ စတင်တွေ့ရှိခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ ကျောင်းရှိ လူဦးရေ ၁၄၀၀ အနက် ၁၄၀ တွင် အလားတူလက္ခဏာများ ပေါ်ပေါက်လာခြင်းဖြစ်သည်။ ဒေသဆိုင်ရာ ရောဂါကာကွယ်ရေးနှင့် ထိန်းချုပ်ရေးဗဟိုဌာနမှ စုံစမ်း စစ်ဆေးချက်များအရ ကျောင်းသားအများအပြား ယူအန်ခွဲကြခြင်းသည် နိရိုဗိုဗိုင်းရပ်စ်ပိုး ကူးစက်မှုကြောင့်ဟု ဖော်ပြသည်။ ရောဂါပိုးကူးစက်ခံရသော ကျောင်းသားများကို ဆေးဝါးကုသမှုခံယူရန် မိဘများက ပြန်လည်ခေါ်ဆောင် သွားကြသည်။ ကျောင်းဧရိယာတစ်ဝိုက်တွင် ရောဂါကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုမရှိစေရေး ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပြီး မူလတန်းနှင့် ပထမတန်းတွင် စာသင်ကြားမှုများ ခေတ္တ ရပ်ဆိုင်းထားသည်။ ယူအန်ခြင်း၊ ဝမ်းပျက်ခြင်း၊ အဖျားကြီးခြင်းနှင့် ကိုယ်လက် နာကျင်ကိုက်ခဲခြင်းတို့သည် နိရိုဗိုဗိုင်းရပ်စ်ပိုး ကူးစက်မှုကြောင့်ဖြစ်သော ရောဂါလက္ခဏာများဖြစ်ပြီး ရောဂါဖြစ်ပွားသူများမှာ ရက်အနည်းငယ်အတွင်း ပြန်လည်သက်သာလေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

ပီယက်နမ်တွင် ကမ္ဘာ့ကိုယ်ခံပညာပြိုင်ပွဲ ကျင်းပမည်

ဟိုချီမင်း ဇန်နဝါရီ ၇ ပီယက်နမ်သည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ကိုယ်ခံပညာစွမ်းရည် ပြိုင်ပွဲကို ဧပြီလ ၁၉ ရက်မှ ၂၅ ရက် ထိ အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပ သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ပီယက်နမ် အမျိုးသားအားကစားပြိုင်ပွဲများ စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့ အစည်းက ဇန်နဝါရီ ၇ ရက်က ၎င်း၏ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ကြေညာခဲ့ သည်။ ပြိုင်ပွဲကို နိုင်ငံတောင်ပိုင်း ဟိုချီမင်းမြို့တော်တွင်ကျင်းပရန် စီစဉ်ထားပြီး ပြိုင်ပွဲစည်းမျဉ်းသတ်မှတ်ချက် အရ ၂၀ အတွင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည့် တရုတ်၊ ဂျပန်နှင့် ကနေဒါနိုင်ငံအပါအဝင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံးရှိ ထောင်ချီသော ကစားသမားများကို ဆွဲဆောင်နိုင်ရန် မျှော်လင့်ထားသည်ဟု ဆိုသည်။ ရက်သတ္တတစ်ပတ်ကြာအောင် ကျင်းပမည့် ယင်းပြိုင်ပွဲကာလအတွင်း ယှဉ်ပြိုင်မည့်သူများအနေဖြင့် ကိုယ်ခံပညာဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲနှင့် အမြင်ဖလှယ်မှုများ ပြုလုပ်ကြမည်ဖြစ်သည်။ အခမ်းအနားကျင်းပရေးအတွက် ကမ္ဘာ့ကိုယ်ခံ ပညာစွမ်းရည်ဆိုင်ရာအဖွဲ့၊ ပီယက်နမ်အမျိုးသား အားကစား စီမံခန့်ခွဲမှု အဖွဲ့အစည်းနှင့် ဟိုချီမင်းမြို့တော်နေလူထုကော်မတီတို့က ပူးပေါင်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်ကြမည်ဟု သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

အဲအေးရှား QZ 8501 ၏ အမြီးပိုင်းကို ရှာဖွေတွေ့ရှိ

ဂျကာတာ ဇန်နဝါရီ ၇ ဂျကာတာပင်လယ်ပြင်တွင် ပျက်ကျ ခဲ့သော အဲအေးရှားလေယာဉ်၏ အမြီးပိုင်းကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှား ရှာဖွေရေးသမားများက ပြောသည်။ လေယာဉ်အမြီးပိုင်းသည် လေ ယာဉ်ပျံသန်းမှုမှတစ်ဆင့် တည်ရှိရာ နေရာဖြစ်ပြီး ၎င်းလေယာဉ်ပျံသန်းမှု မှတစ်ဆင့်သည် စုံစမ်းရှာဖွေသူများ ကို လေယာဉ်ပျက်ကျသည့် သဲလွန်စ ကို ပေးနိုင်လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ လေယာဉ်အမြီးပိုင်းကို ဒုတိယမြောက်ရှာဖွေရန် သတ်မှတ်

ထားသောနေရာတွင် တွေ့ရှိခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ လေယာဉ်ပျက်ကျရာ မူရင်းနေရာရှိ အပျက်အစီးများသည် ရေစီးကြောင့် မျောပါနိုင်သောကြောင့် လေယာဉ်ပျက် ရှာဖွေရေးသမားများ သည် ရှာဖွေနေရာများကို တိုးချဲ့ သတ်မှတ်ခဲ့ကြသည်။ ဝေဟင်ရှာဖွေမှုများ အပါအဝင် သင်္ဘောအစင်း ၃၀ ကျော်နှင့် အားဖြည့်ထားသော အဆိုပါနိုင်ငံစုံ လေယာဉ်ပျက် ရှာပုံတော်ကို ဆုံးရှုံးသောရာသီဥတုက ဟန့်တား နေသည်။ သက်တမ်း ၃၀ ရက်သာရှိသော

အဆိုပါလေယာဉ်ပျံသန်းမှု မှတစ်ဆင့် ကို ရှာဖွေရေးသမားများ ရှာဖွေတွေ့ရှိ နိုင်လိမ့်မည်ဟု ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ဆစ်ဒနီမြို့ နယူးဆောက်ဝေးလ် တက္ကသိုလ်မှ အကြီးတန်းလေကြောင်း သုတေသနဌာနမှူး ပီတာမာရော့စ် ဇက်က ရိုက်တာသတင်းဌာနသို့ ပြောခဲ့သည်။ ယခုအချိန်ထိ စုံစမ်းရှာဖွေသူ များသည် ရုပ်အလောင်း ၄၀ ကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ပြီး ၎င်းရုပ်အလောင်း များကို ဒီအင်နီအေ စစ်ဆေးရန် တစ်ပတ်၊ နှစ်ပတ်လောက်ကြာဦး မည်ဖြစ်ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှားဒုတူ

သည် စစ်ဆေးရေးယူနစ် အကြီး အကဲ အန်တွန်ကတ်စ်တီလာနီ၏ ဖော်ပြချက်ကို စထရိုက်တိုင်းမ်က ကိုးကား၍ ပြောခဲ့သည်။ ယနေ့ လေယာဉ်ပျက်ရှာဖွေ ရေးအဖွဲ့၏ ဦးတည်ချက်ဖြစ်သော လေယာဉ်အမြီးပိုင်းကို ရှာဖွေတွေ့ ရှိခဲ့ကြောင်း၊ အဆိုပါ အမြီးပိုင်းပေါ် တွင် အဲအေးရှား အမှတ်အသားပါ ရှိကြောင်း ရှာဖွေရေးနှင့် ကယ်ဆယ် ရေးအကြီးအကဲက မြို့တော် ဂျကာတာ၌ သတင်းထောက်များကို ပြောကြားခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

ဆင်မျူရယ်အက်ဒမ်နှင့် ပေါလ်ရယ်ဗယ်ရီတို့ မြှုပ်နှံခဲ့သော ဘူးအတွင်း သမိုင်းမှတ်တမ်းမှတ်ရာများ တွေ့ရှိ

ဝါရှင်တန် ဇန်နဝါရီ ၇ လွန်ခဲ့သော နှစ်၂၀၀ က ဆင် မြူရယ် အက်ဒမ်၊ ပေါလ်ရယ်ဗယ်ရီ နှင့် ခေတ်ပြောင်းတော်လှန်ရေး ဗိုလ်မှူးကြီး ဝီလျံစကော်လီတို့ မြှုပ်နှံ ခဲ့သည့် သတင်းစာ ငါးစောင်၊ ၁၆၅၂ ခုနှစ်ကာလက ဒဂိုးပြား ၂၀၊ ဂျော့ဝါရှင်တန်ပုံပါ ဆုတ်ဆိပ်တစ်ခု၊ ပစ္စည်းများ ထည့်မြှုပ်ထားသည့် ဘူးတစ်ခုအတွင်းမှ ငွေပြားတစ်ခု တို့ကို ဘော်စတန် အနုပညာပြတိုက်

မျိုး ဟတ်ချီဖီးလ်ကအင်္ဂါနေ့က ရှာဖွေ တွေ့ရှိခဲ့သည်။ မှတ်တမ်းမှတ်ရာများ ပါရှိသော အဆိုပါ ပစ္စည်းထည့်ဘူးကို ၁၈၅၅ ခုနှစ်က တည်ဆောက်ခဲ့သည်။ မက်ဆာချူးဆက် နိုင်ငံတော် ဧည့် ဂေဟာ၌ မမျှော်လင့်ဘဲ တူးဖော် တွေ့ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ သို့သော် ယင်းတို့နှင့် သက် ဆိုင်သော အကြောင်းအရာများ ကို တိတိကျကျပြောဆိုနိုင်ခြင်း မရှိ

ခဲ့ပေ။ အကောင်းပကတိနီးပါးအတိုင်း ရှိနေသော သတင်းစာများနှင့် ပျက်စီးနေသော ဒဂိုးပြားအချို့ကို လည်း တွေ့ရှိခဲ့သလို ငွေပြားပေါ်ရှိ စာကိုလည်း ၎င်းတို့ ဖတ်နိုင်ခဲ့ကြ သည်။ အဆိုပါ အဆောက်အအုံ ကို မက်ဆာချူးဆက်နေသဟာယ အစိုးရအဖွဲ့၏ ဥပဒေပြုရေးနှင့် အုပ်ချုပ်မှုများအသုံးပြုရန် ရည်ရွယ် ချက်ဖြင့် ခနသဟာယအစိုးရအဖွဲ့ဝင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဆင်မြူရယ်

အက်ဒမ်က ပန္နက်ချခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။ ပစ္စည်းထည့်ဘူးကို ရှာဖွေဖော် ထုတ်နိုင်ခြင်းသည် မိမိတို့ ရှာဖွေထိန်း သိမ်းသူများ၏ အသက်ရှင်ရပ်တည် ချက်ပင်ဖြစ်ကြောင်း ဟတ်ချီဖီးလ်က ပြောခဲ့သည်။ ယခုရှာဖွေတွေ့ရှိသော သမိုင်းဝင်ပစ္စည်းများကို မည်သို့ မည်ပုံ လုပ်ဆောင်ရမည်ကို အရာရှိ များက စဉ်းစားဆုံးဖြတ်နေကြ သည်။ (ဝါရှင်တန်ပို့စ်)



ဆင်မျူရယ်အက်ဒမ်နှင့် ပေါလ်ရယ်ဗယ်ရီတို့ မြှုပ်နှံခဲ့သော ပစ္စည်းထည့် ဘူးအတွင်းမှ ဒဂိုးပြားများ တွေ့ရှိစဉ်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

တောင်ငူမြို့ ချမ်းမြေ့တည်းခိုခန်းတွင် ပုံးပောက်ခွဲသူကို သေဒဏ်ချမှတ်

တောင်ငူ ဇန်နဝါရီ ၇

တောင်ငူမြို့ (၁၇) ရပ်ကွက် ကန်လမ်းရှိ ချမ်းမြေ့တည်းခိုခန်းတွင် ၂၀၁၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့သော ပုံးပောက်ခွဲမှု၌ အဓိကပါဝင်ပတ်သက်သူ စောထွန်းထွန်းကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၄ ရက်က တောင်ငူခရိုင် တရားရုံးက ၁၉၈၀ ခုနှစ် ပေါက်ကွဲစေတတ်သော အက်ဥပဒေပုဒ်မ (၃)ဖြင့် အလုပ်ကြမ်းနှင့် ထောင်ဒဏ် ၁၀ နှစ်တို့ကို ချမှတ်လိုက်ပြီး လူသတ်မှုဖြင့် ဆက်လက်တရားစွဲဆိုထားခဲ့သည်။

ခရိုင်တရားရုံးမှ ပုဒ်မ(၃၀၂)ဖြင့် ရုံးတင်တရားစွဲဆိုခဲ့ရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၇ ရက်က ပုဒ်မ ၃၀၂ (၁) (ခ)အရ သေဒဏ်ကျခံစေပြီး ပုဒ်မ ၃၂၆ အရ အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ်

ငါးနှစ်နှင့် ပုဒ်မ ၃၂၄ အရ အလုပ်နှင့် ထောင်ဒဏ်နှစ်နှစ် ချမှတ်လိုက်ကြောင်း တောင်ငူခရိုင်တရားရုံးမှ သိရသည်။

သူရ(တောင်ငူ)



မြို့(ခ)ခမိအမျိုးသားညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ပါတီအား မြို့တိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီအမည်သို့ပြောင်းလဲခွင့်ပြု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် နေပြည်တော်

ကြေညာချက်အမှတ် (၃/၂၀၁၅) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၃ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၇ ရက်)

မြို့(ခ) ခမိအမျိုးသားညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ပါတီအား မြို့တိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ

(MRO NATIONAL DEVELOPMENT PARTY) အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်တွင် နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်း ဥပဒေပုဒ်မ ၉ အရ မှတ်ပုံတင်အမှတ် (၁)ဖြင့် မှတ်ပုံတင်ထားပြီးဖြစ်သည့် မြို့(ခ) ခမိအမျိုးသားညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ပါတီသည် ယင်းပါတီ၏အမည်ကို မြို့တိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ (MRO NATIONAL DEVELOPMENT PARTY) အမည်သို့ ပြောင်းလဲအသုံးပြုလိုကြောင်း တွင်ပြလာပါသည်။

အမိန့်အရ တင်ထွန်း အတွင်းရေးမှူး ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ချက်လက်မှတ်ပေါ်တွင် လက်မှတ်တုထိုးပြီး ငွေကျပ်သိန်း ၂၅၀၀ လိမ်လည်ထုတ်ယူမှုဖြစ်ပွား

မန္တလေး ဇန်နဝါရီ ၇

ချက်လက်မှတ်ပေါ်တွင် လက်မှတ်အတုထိုးပြီး ငွေကျပ်သိန်း ၂၅၀၀ ကို လိမ်လည် ထုတ်ယူသွားသူ ဦးအောင်ကိုလတ်နှင့် ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက် မန္တလေးဘဏ်ခွဲ(၆) မန်နေဂျာ ဦးမြင့်ဇော်ဦးတို့ကို ဇန်နဝါရီ ၆ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲက အရေးယူပေးပါရန် မန္တလေးမြို့ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ် ၅၇ လမ်းနှင့် ၅၈ လမ်းကြား မနော်ဟရီလမ်းနှင့် နှင်းဆီလမ်းကြား ၅-၃/၈၆ နေအိမ်အိမ်ထောင်စု (ဒေသဆိုင်ရာ ဒုတိယမန်နေဂျာ၊ ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက်)က တိုင်တန်းကာ ချမ်းအေးသစ်မြို့နယ် မြို့မရဲစခန်း၌ အမှုဖွင့်ထားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

၄င်း၏ လက်မှတ်မဟုတ်ကြောင်း ပြင်းဆိုသည့်အပြင် ငွေထုတ်သူ ဦးအောင်ကိုလတ်ကိုလည်း သိရှိနိုင်ခြင်းမရှိကြောင်း ပြောပြချက်အရ တရားလိုက ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက် ရုံးချုပ်သို့တင်ပြပြီး စိစစ်ရာ ချက်လက်မှတ်ပေါ်တွင် ထုတ်ယူသူမှာ ဦးမြင့်ဦးအောင်၏ မှတ်ပုံတင်နံပါတ်ဖြင့် ယာဉ်မောင်းလိုက်စင် ပြုလုပ်ခဲ့သူ ဦးအောင်ကိုလတ်က ထုတ်ယူခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ချက်လက်မှတ်မှာ ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက်(၆)မှ ချက်လက်မှတ်ဖြစ်သော်လည်း ချက်လက်မှတ်ပါ ငွေကို ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက်(၅)မှ ထုတ်ယူသွားခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဧဒါယဉ်လုံ၏ဘဏ်စာရင်းတွင် ငွေများရှိကြောင်းကို မန္တလေးဘဏ်ခွဲ(၆) တာဝန်ရှိသူများသာ သိရှိနိုင်သဖြင့် ဘဏ်ရုံးချုပ်တွင် သံသယရှိသူ မန်နေဂျာ ဦးမြင့်ဇော်ဦးအား ခေတ္တတွဲဖက်ထားရာမှ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သွားခဲ့ကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိရပါသဖြင့် ငွေလိမ်လည်ထုတ်ယူသူ ဦးအောင်ကိုလတ်၊ မန်နေဂျာ ဦးမြင့်ဇော်ဦးနှင့် အခြားပူးပေါင်းကြံစည်သူများကို အရေးယူပေးပါရန် တိုင်တန်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တင်မောင်(မန္တလေး)

မိုးကုတ် ဇန်နဝါရီ ၇

နယ်မြေခံတပ်နှင့်အဖွဲ့၊ မိုးကုတ်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့၊ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် မိုးကုတ်-မိုင်းလုံ ကားလမ်းပေါ်ရှိ လယ်ကြီး ရဲကင်းရှေ့တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးတူးဖော်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ ဆောင်ရွက်နေစဉ် မိုင်းလုံမှ မိုးကုတ်သို့ မောင်းနှင်လာသော ဆိုင်ကယ်ကို မသင်္ကာ၍ ရပ်တန့်စစ်ဆေးရာ ငွေကျပ် ၁၅ သိန်းကျော်တန်ဖိုးရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဒီဇင်ဘာ ၄ ရက်က အမှတ်(၃) စစ်ဗျူဟာအဖွဲ့ လက်အောက်ခံတပ်ရင်းမှ တပ်ကြပ်ကြီး သန်းထိုက် ဦးစီးသောအဖွဲ့၊ မူးယစ် တပ်ဖွဲ့(၁၆)မှ ရဲအုပ်သိန်းဌေး ဦးစီးသောတပ်ဖွဲ့နှင့် မိုးကုတ်မြို့ မြို့မစခန်း လယ်ကြီးရဲကင်းမှ

ငွေကျပ် ၁၅ သိန်းကျော်တန်ဖိုးရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖမ်းဆီးရမိ



ရဲတပ်ကြပ်ကြီးလှထွန်းရွှေပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ကျောက်တလုံးကျေးရွာ ရာအိမ်မှူး ဦးဝင်းမောင်နှင့် အတူ လယ်ကြီးရဲကင်းတွင် မူးယစ်ဆေးဝါးနိမ့်နင်းရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေစဉ် မိုင်းလုံမှမိုးကုတ်

ပုလင်းဖြင့်ထည့်၍ လည်းကောင်း၊ အင်္ကျီအိတ်ကပ်အတွင်းမှ ဘိန်းဖြူ ဟုယူဆရသော အဖြူမှုန့် ၁၀ ဂရမ် ပါ ဆပ်ပြာ ခွက် တစ်ခွက်နှင့် WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၈၀ ကို လည်းကောင်း စုစုပေါင်းကာလတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၁၅ သိန်းကျော် တန်ဖိုးရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးများအား ရှာဖွေတွေ့ရှိရာ သက်သေများရှေ့တွင် ရှာဖွေပုံစံဖြင့်သိမ်းဆည်းခဲ့သည်။

မောင်းနှင်လာသော ရွှေခိုရောင် ၁၂၅ ကန်ဘို ဆိုင်ကယ်ကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးရာ အိတ်ကပ်အတွင်းရှိ စီးကရက်ဘူးထဲတွင် ဘိန်းဖြူဟု ယူဆရသော အဖြူရောင်အမှုန့် ၀ ဒမသ ၄ ဂရမ်ခန့်ကို ပင်နီဆီလင်

သို့ မောင်းနှင်လာသော ရွှေခိုရောင် ၁၂၅ ကန်ဘို ဆိုင်ကယ်ကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးရာ အိတ်ကပ်အတွင်းရှိ စီးကရက်ဘူးထဲတွင် ဘိန်းဖြူဟု ယူဆရသော အဖြူရောင်အမှုန့် ၀ ဒမသ ၄ ဂရမ်ခန့်ကို ပင်နီဆီလင်

သောအခန်း မီးလောင်ပျက်စီးခဲ့၍ တန်ဖိုး ငွေကျပ်ငါးသိန်းကျော် ဆုံးရှုံးခဲ့ပြီး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူမရှိကြောင်း သိရသည်။

စန်းမောင်(တောင်ဒဂုံ)

ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)၌ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၇

ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ် အမှတ် (၂၃) ရပ်ကွက် မိုးကုတ်လမ်း အမှတ် (၅၂၁) ဇေယျရတနာထွန်းသစ်စက်၌ ဇန်နဝါရီ ၆ ရက် ညနေ ၃ နာရီ ၄၅ မိနစ်ခန့်က သစ်သားပေါင်းဖိုတွင်

တပ်ကြပ်ဝေဇင်နှင့် အဖွဲ့ဝင် ၃၈ ဦး၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၀၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင် ၂၈ ဦးတို့နှင့် အုပ်ချုပ်မှုယာဉ် သုံးစီး၊ အထောက်အကူပြုယာဉ် သုံးစီး၊ မီးသတ်ယာဉ် ၁၀ စီး တို့ဖြင့် ပိုင်းဝန်း မီးငြိမ်းသတ်ခဲ့ရာ ညနေ ၄ နာရီ ၁၀ မိနစ်ခန့်တွင် မီးငြိမ်းသတ်နိုင်ခဲ့သည်။

အဆိုပါ မီးလောင်မှုကြောင့် ပေ ၂၀ ပတ်လည် အကျယ်အဝန်းရှိ

Advertisement for Myanmar Microfinance Bank. Includes logo, bank name in English and Burmese, and contact information. Text: MYANMAR MICROFINANCE BANK မြန်မာအသေးစားငွေရေးကြေးရေးဘဏ်. မြန်မာအသေးစားငွေရေးကြေးရေးဘဏ်၏ "ဘုန်းကြီးလမ်းဘဏ်ခွဲ" ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်တွင် ၈.၁.၂၀၁၅ (ကြာသပတေးနေ့) ၌ ဖွင့်လှစ်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းကိစ္စအဝဝကို ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ပါကြောင်း မိဘပြည်သူများအားသတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။ "အားလုံးအတွက် M M B"

ဥပဒေရေးရာ

ပြည်သူများအနေဖြင့် ဥပဒေရေးရာများကို ပိုမိုသိရှိနားလည်စေရန်အတွက် သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှုစံနှုန်းနှင့်ကိုက်ညီသည့် ဥပဒေဆိုင်ရာ ဆောင်းပါးများကို အခါအားလျော်စွာ ဖော်ပြသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆောင်းပါးတွင် ဖော်ပြထားသည့် သုံးသပ်ချက်များသည် ဆောင်းပါးရှင်၏ ကိုယ်ပိုင်ရှုမြင်သုံးသပ်ချက်များသာဖြစ်ပြီး သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ အယူအဆမဟုတ်ပါ။ ဥပဒေရေးရာ စိတ်ဝင်စားသူများအနေဖြင့်လည်း ဆောင်းပါးများ ရေးသားပေးပို့နိုင်ပြီး သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ မူဝါဒနှင့်ကိုက်ညီပါက ဖော်ပြပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဥပဒေကို မသိနားမလည်ခြင်းကြောင့် ကျူးလွန်မိပါသည်ဟုဆိုလာလျှင် ခွင့်လွှတ်၍မရပါ

ဥပဒေဆိုရိုးစကားတစ်ခုမှာ “ဥပဒေကိုမသိနားမလည်ခြင်းကြောင့် ကျူးလွန်မိပါသည်ဆိုလာလျှင် ခွင့်လွှတ်၍မရပါ” ဟူ၍ဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာပေါ်ရှိ မည်သည့်တိုင်းပြည်တွင်မဆို မိမိတို့ကျင့်သုံးလျက်ရှိသော ဥပဒေစနစ်ဟူ၍ ရှိပါသည်။ မည်သူမဆိုနိုင်ငံသားဖြစ်စေ၊ နိုင်ငံခြားသားဖြစ်စေ မိမိတို့ရောက်ရှိနေသည့် နိုင်ငံတော်၏ဥပဒေကို လေးစားလိုက်နာကြရမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းမြေ၏ဥပဒေပင်ဖြစ်သည်။ ဖြစ်မှုကျူးလွန်ပြီးနောက် ယင်းနိုင်ငံ၏ ဥပဒေကို မသိနားမလည်၍ ကျူးလွန်မိပါသည်ဟု ဆို၍မရပါ။ အပြစ်ပြည်ဆိုင်ရာ လိုက်နာကျင့်သုံးလျက်ရှိသော ဥပဒေမူဘောင်အရ ယင်းသို့ထုတ်ဖော်ခြင်းကို လက်မခံပါ။ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်မှုလည်းမရှိ၊ လက်ခံနိုင်ရန်အကြောင်းလည်းမရှိပါ။

မဟုတ်၊ ယုတ်ညံ့စေခြင်းသည် ထိုဘာသာ သာသနာကို ဖော်ကားသည်ဟု လူတစ်စားက ယူဆတန်ရာသည်ကို သိလျက်နှင့်ဖြစ်စေ မည်သူမဆို ထိုလူတစ်စားက ဘာသာသာသနာရေးဆိုင်ရာ ကိုးကွယ်ဝတ်ပြုသောနေရာကိုသော်လည်းကောင်း၊ အထွတ်အမြတ်ထားသော အရာဝတ္ထုကို သော်လည်းကောင်း၊ ဖျက်ဆီးလျှင် သို့တည်းမဟုတ် ပျက်စီးနစ်နာစေလျှင် သို့တည်းမဟုတ် ယုတ်ညံ့စေလျှင် ထိုသူကို နှစ်နှစ်ထိ ထောင်ဒဏ်တစ်မျိုးမျိုးဖြစ်စေ၊ ငွေဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ဒဏ်နှစ်ရပ်လုံးဖြစ်စေ ချမှတ်ရမည်” ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားပါသည်။ ထို့အပြင် မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ ပြစ်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၂၉၅ (က)တွင် “ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံတော်တွင် နေထိုင်သောလူတစ်စား၏ ဘာသာရေးစိတ်ကိစ္စကိုအားပေးရန် တမင်မသမာသောအကြံဖြင့် မည်သူမဆို စကားပြောခြင်းဖြစ်စေ၊ စာဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ထင်ရှားသော ဝါသနာရှိပြုခြင်းဖြစ်စေ၊ ထိုလူတစ်စားကိုကွယ်သည့် ဘာသာရေးယုံကြည်မှုကိုသော်လည်းကောင်း၊ ဘာသာ သာသနာရေးယုံကြည်မှုကိုသော်လည်းကောင်း၊ ဖော်ကားလျှင်၊ သို့တည်းမဟုတ် ဖော်ကားရန် အားထုတ်လျှင် ထိုသူကို နှစ်နှစ်ထိထောင်ဒဏ်တစ်မျိုးမျိုးဖြစ်စေ၊ ငွေဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ဒဏ်နှစ်ရပ်လုံးဖြစ်စေချမှတ်ရမည်” ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားပါသည်။

တို့များကို မဝတ်ဆင်ရပါ။ ကိုယ်ခန္ဓာ၏အောက်ပိုင်းကို ယုတ်ညံ့သော အစိတ်အပိုင်းဟု ခံယူထားကြပါသည်။ ထို့အတူ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏အလံကို ပုံရိုက်နှိပ်ထားသော ဖိနပ်များကိုလည်း မစီးနင်းရပါ။ ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ နိုင်ငံတော်တံဆိပ်သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏အလံတို့ကို အာဏာပိုင်၏ ခွင့်ပြုမိန့်တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ ရိုက်နှိပ်သုံးစွဲခွင့်မရှိပါ။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားသီချင်းကို ဂုဏ်သရေညှိုးနွမ်းစေရန် မည်သည့် နည်းနှင့်မျှ မဆောင်ရွက်ရပါ။ နိုင်ငံတော်အလံဥပဒေ၊ နိုင်ငံတော်အထိမ်းအမှတ်တံဆိပ်ဥပဒေနှင့် နိုင်ငံတော်သီချင်းဥပဒေတို့ကို လိုက်နာကြရမည်ဖြစ်ပေသည်။

ဦးမြသိန်း(ဝိဇ္ဇာ၊ ဥပဒေဝိဇ္ဇာ)

ပုဒ်မ ၄၀၇ အရ ပြစ်မှုမြောက်ပါသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးတစ်မျိုးမျိုးကို လက်ဝယ်ထားခြင်း၊ သုံးစွဲခြင်း၊ ရောင်းချခြင်းသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်တွင် ကြီးလေးသော ပြစ်မှုမျိုးဖြစ်ပါသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာဥပဒေတွင် သေဒဏ်အထိ ပြစ်ဒဏ်ပေးနိုင်သော ပြစ်မှုများပါဝင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်တွင် အခြားအရေးပါသောအမှုတစ်မျိုးမှာ လောင်းကစားခြင်းဖြစ်၍ အများပြည်သူသွားလာရာအရပ်၌ ကြက်တိုက်ရာတွင် ပါဝင်ပတ်သက်ခြင်းပင်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတော်ရဲတပ်ဖွဲ့က ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီးနိုင်သောနေရာတွင် ဖဲကစားလျှင် လောင်းကစားဥပဒေအရအရေးယူနိုင်ပါသည်။ ကိုယ်ထိလက်ရောက်လောင်းကစားနေပါသည်ဟု သက်သေပြရန်မလိုဘဲ လောင်းကစားဥပဒေအရ လောင်းကစားခိုင်အိမ်သို့ ရောက်ရှိနေခြင်းမှာ လောင်းကစားရန်သတ်မှတ်သည့်ဟု တရားရုံးက မှတ်ယူနိုင်ပါသည်။ အထူးသက်သေခံချက်အရ တရားခံသည် အပြစ်မရှိကြောင်း သက်သေပြရန်တာဝန်သည် တရားခံအပေါ်၌ သာကျရောက်ပါသည်။ တစ်ခါဖမ်းမိလျှင် လွတ်ရန်ခက်ခဲလှသည်။

ကမ္ဘာပေါ်တွင် မည်သည့်နိုင်ငံ၌မဆို အက်ဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများနှင့် စည်းမျဉ်းဥပဒေများရှိ၍ ယင်းနိုင်ငံသားများသာမက နိုင်ငံခြားသားများပင် လေးစားလိုက်နာကြရမည်ဖြစ်သည်

နွတ်ဆက်ခြင်းမျိုးလည်း မပြုလုပ်ရပါ။ အထူးသဖြင့် လူကြီးများ၏ ဦးခေါင်းကိုကိုင်တွယ်ခြင်း၊ ပွတ်သပ်ခြင်းမျိုးလည်း မပြုလုပ်အပ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အသက်အရွယ်အရသော်လည်းကောင်း၊ အဆင့်အတန်းအရသော်လည်းကောင်း ကြီးမြင့်သူများကို ရိုသေလေးစားကြသူများ ဖြစ်ကြပါသည်။ ခင်မင်ရင်းနှီးမှုကို အကြောင်းပြု၍ လူကြီးများ၏ ပခုံးကိုလည်း မပုတ်ရပါ။ ထိုသို့ ပြုမူခြင်းသည် မရှိသော ရာ ရောက်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အလံ၊ ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အထိမ်းအမှတ်တံဆိပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားသီချင်းကို လေးစားကြသူများဖြစ်ကြပါသည်။ ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အလံကို ရိုက်နှိပ်ထားသည့်ဘောင်းဘီ

အရေးယူနိုင်ပါသည်။ မည်သူမဆို ညစ်ညမ်းသောပြုလုပ်မှုကို အများပြည်သူသွားလာရာအရပ်၌ ပြုမူလျှင် မြန်မာနိုင်ငံတော် ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၉၄ အရ အရေးယူခံရပါမည်။ ဝတ်လစ်စလစ်ဓာတ်ပုံရိုက်လျှင်လည်း ယင်းဥပဒေပုဒ်မ ၂၉၃ အရ အရေးယူခံရပါမည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဝတ်လစ်စလစ်နေထိုင်သော အလေ့အထမရှိပါ။ ပင်လယ်ကမ်းခြေများတွင်ပင်လျှင် ပြုလုပ်ခွင့်မရှိပါ။ အရွယ်မရောက်သေးသူ မိန်းကလေးနှင့် ကာမစပ်ယှက်လျှင် မြန်မာနိုင်ငံတော် ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၃၇၆ အရ ပြစ်မှုမြောက်ပါသည်။ အမျိုးသမီးတစ်ဦးကို တရားဝင်လက်ထပ်ပါမည်ဟု ကတိပေးပြီး ကာမရယူခဲ့ပြီးနောက်ပိုင်းတွင် လက်ထပ်ရန် ပျက်ကွက်လျှင် မြန်မာနိုင်ငံတော်ပြစ်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေ

ပုဂ္ဂလိက(၁/၂)ထပ်ခရီးသည်တင်ရေယာဉ်အသင်း ဖောတံတားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသသွား ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းတံတားကြေးများ စတင်ကောက်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၇
မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသသွား ပုဂ္ဂလိက(၁/၂)ထပ်ခရီးသည်တင်ရေယာဉ်များ ဆိုက်ကပ်သည့် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းရှိ လှည်းတန်း၊ ရွှေတောင်တန်း၊ လမ်းမတော်၊ စဉ့်အိုးတန်းဖောတံတား ခုနစ်စင်းတို့ကို သက်ဆိုင်ရာမှ ပုဂ္ဂလိက(၁/၂) ထပ်ခရီးသည်တင်ရေယာဉ်များ ဖောတံတားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်များရမ်းလုပ်ကိုင်မှုကို ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှ စတင်လုပ်ကိုင်လာရာ ယင်းဆိပ်ကမ်းများတွင် တံတားကြေးများကို အတင်အချပြုလုပ်သော ကုန်ပစ္စည်းအတွက် ကုန်ပစ္စည်းပိုင်ရှင်ထံမှ ကောက်ခံရမည် ဖြစ်ပါသည်ဟု အဆိုပါတံတားခုနစ်စင်းတွင် ကြေညာထားကြောင်း ပုဂ္ဂလိက(၁/၂)ထပ်ရေယာဉ်အသင်း ကိုယ်စားလှယ်

ဦးမြင့်စိုးက ပြောကြားသည်။ ဆိပ်ကမ်းများတွင် အဓိကကုန်ပစ္စည်းဖြစ်သော ဆန်အိတ်များအတွက် တစ်အိတ်လျှင် ၁၀ ကျပ်နှုန်း တံတားအသုံးပြုခ ကောက်ခံရန် သဘောတူခွင့်ပြုကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမှ ဇန်နဝါရီ ၆ ရက်နေ့စွဲဖြင့်ပေးပို့သော စာရရှိပြီးဖြစ်ရာ ဇန်နဝါရီ ၇ ရက်တွင် ယင်းနှုန်းထားအတိုင်း ကောက်ခံနေကြောင်း၊ မီးဖိုချောင်သုံးကုန်စည်များကိုမူ ပစ္စည်းအရွယ်အစားအလိုက်အကြီးတစ်အိတ်လျှင် ၁၅ ကျပ်၊ အသေးတစ်အိတ်လျှင် ၁၀ ကျပ်နှုန်း ကောက်ခံမည်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူက ပြောကြားသည်။ တံတားအသုံးပြုခများကို ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးအစားအလိုက် အများသိသာရန် တံတားထိပ်များတွင်

ကြေညာပေးထားပြီး တရားဝင်ပြေစာများဖြတ်၍ကောက်ခံမှုသာ ကုန်ပစ္စည်းလာရောက်အတင်အချပြုလုပ်သူများအတွက် အဆင်ပြေနိုင်ကြောင်း ခရီးသည်များနှင့် တစ်ပါတည်းပါလာသော တစ်နိုင်တစ်ပိုင်ကုန်ပစ္စည်းအနည်းငယ်ပေါ်ဖြေလျှော့ပေးသင့်ကြောင်း ဆိပ်ကမ်းသို့ကုန်ချနေသည့် လသာမြို့နယ်မှ ကုန်သည်တစ်ဦးနှင့် ဖော်ကျွန်းဒေသခံခရီးသည်များက ဆိုသည်။ သဘောတူအရွယ်အစားအလိုက် တံတားကပ်ခတစ်ရက်လျှင် ၈၀၀၀ ကျပ်မှ ၁၅၀၀၀ နှုန်းအတွင်း ပြောင်းလဲ ကောက်ခံနေကြောင်း အဆိုပါ ရေယာဉ်အသင်း ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြင့်စိုးက ပြောကြားသည်။ ရန်ကုန်-မော်ကျွန်း ခရီးစဉ်တွင်



ပြေးဆွဲနေသော နှစ်ထပ်ရေယာဉ် တစ်စင်းမှ ရေယာဉ်အုပ်ဖြစ်သူက ယခင်က မိမိတို့ရေယာဉ်သည်တစ်ရက်လျှင် တံတားကပ်ခငွေကျပ် ၅၀၀၀ ပေးဆောင်ရာမှ ယခုအခါ ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ ပေးဆောင်ရသည်ဟု ဆိုသည်။ အဆိုပါတံတား ခုနစ်စင်းအနက် အများစုတွင် အနည်းဆုံးတစ်ရက်လျှင် သဘောတူခရီးဆိုင်ကပ်ပြီး တစ်ရက်လျှင် နေ့စဉ်ဆန်အိတ်ရေ ဖျမ်းမှု ၄၀၀၀ ရေတင်လုပ်ငန်းရှိပြီး ရေချလုပ်ငန်းအဖြစ် မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်း အိတ်ရေ အဖယ်ရေ ၂၀၀၀ ဝန်းကျင်ရှိကြောင်း၊ လယ်ယာသုံးမြေဆီအသုံးပြု ချိန်တွင်ရေချပစ္စည်းအိတ်ရေ ၄၀၀၀ ဝန်းကျင်ထိရှိသည်ဟု ရန်ကုန် ဖော်ကျွန်းသွား နှစ်ထပ်ရေယာဉ် ပိုင်ရှင်တစ်ဦးက ဆိုသည်။ ခင်ဆိုင်

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

လက်ပံတောင်းတောင် ကြေးနီစီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်၍ မုံရွာမြို့တွင် ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး ဆန္ဒဖော်ထုတ်

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၇

လက်ပံတောင်းတောင်ဒေသတွင် အကြမ်းဖက်မှုများမဖြစ်ပွားစေရန်နှင့် ကြေးနီစီမံကိန်းရပ်ဆိုင်းရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ယမန်နေ့ နံနက် ၉ နာရီခန့်မှ မွန်းလွဲ ၃ နာရီခန့်အထိ မုံရွာမြို့၌ သံယာအချို့အပါအဝင် အင်အား ၂၅၀ ခန့် စုဝေးခဲ့ပြီး ငြိမ်းချမ်းစွာ စီတန်းလှည့်လည်ဆန္ဒဖော်ထုတ်မှု ပြုလုပ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရှိရသည်။ (အောက်ဖော်ပြချက်များ)

အဆိုပါ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခြင်းမှာ တရားဝင်ခွင့်ပြုချက်ရယူ၍ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းအဖွဲ့သည် ပြည်သူ့အားကစားကွင်းအနီး၌ စုဝေးပြီး ဆိုင်းဘုတ်များကိုဆောင်ရွက် ကြွေးကြော်သံများဖြင့် မုံရွာမြို့တွင်းရှိ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ကျောက်ကွယ်လမ်း၊ သာစည်လမ်း၊ ပြည်ထောင်စုလမ်းနှင့် ရေစင်ကြီးလမ်းအတိုင်း ပြည်သူ့အားကစားကွင်းသို့ စီတန်းလှည့်လည်ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခဲ့ကြကာ ငြိမ်းချမ်းစွာ လူစုခွဲသွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လက်ပံတောင်းတောင်ကြေးနီစီမံကိန်းမှာအကျိုးအမြတ်ပေါ်မူတည်၍ နိုင်ငံတော်မှ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ မြန်မာ့စီးပွားရေး ဦးပိုင်လီမိတက်မှ ၁၉ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် မြန်မာ-ဝမ်ပေါင်ကုမ္ပဏီမှ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ခွဲဝေရယူရန် စာချုပ်ချုပ်ဆိုထားခြင်းဖြစ်သည်။ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအတွက် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများမစတင်မီ တည်ဆောက်ရေးကာလတွင် နှစ်စဉ်အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်သန်းနှင့် ထုတ်လုပ်မှုကာလအတွင်း နှစ်စဉ်အသားတင်အမြတ်၏ ၂ ရာခိုင်နှုန်း အချိုးကျထည့်ဝင်သုံးစွဲမည်ဖြစ်ပြီး မိုင်းပိတ်သိမ်းချိန်တွင် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် နှစ်စဉ်အမေရိကန် ဒေါ်လာတစ်သန်းထည့်ဝင်သုံးစွဲသွားမည်ဖြစ်သည်။

ထို့အပြင် စီမံကိန်းအတွက် သိမ်းဆည်းခဲ့သောမြေများအတွက် ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် မြေလမ်းဥပဒေနှင့်အညီ မြေခွန်၏ ၂၀ ဆနှုန်းဖြင့် ပထမအကြိမ် မြေယာလျော်ကြေးပေးခဲ့ရာ ဒေသခံများအားလုံး ထုတ်ယူပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးကော်မရှင်၏ အစီရင်ခံစာအရ မြေယာနစ်နာသွားသော

ဒေသခံများအား ကာလဒေသပေါက်ဈေးဖြင့် ဒုတိယအကြိမ် လျော်ကြေးပေးချေခဲ့ပြီးနောက် မြေသိမ်းခံတောင်သူများအတွက် တတိယအကြိမ်အဖြစ် မြေယာထောက်ပံ့ကြေးများကို မြေယာအမျိုးအစားများအလိုက် တစ်ကေလျှင် သုံးသိန်းမှ ၁၂ သိန်းအထိ ထပ်မံပေးအပ်ခဲ့ရာ မြေယာလျော်ကြေးနှင့် ထောက်ပံ့ကြေးငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၁၀၇၉၆၆ ဒေသ ၉၂ သိန်း ထုတ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း စီမံကိန်းနယ်မြေအတွင်းရှိ နှစ်ရှည်သီးနှံပင်များဖြစ်သည့် ထန်း၊ သနပ်ခါး၊ သရက်၊ ဆီးပင်များနှင့် ရေတွင်းများအတွက် လျော်ကြေးငွေများကိုလည်း တောင်သူတစ်ဦးချင်းထံ ပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စီမံကိန်းတည်ဆောက်ဆဲ ကာလတွင် CSR ရန်ပုံငွေအဖြစ် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒေသ ၄၃ သန်းနှင့် ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေမှ ကျပ်သန်းပေါင်း ၄၉၇ ဒေသ ၀၄ သန်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် CSR

ရန်ပုံငွေမှ အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်သန်း အကုန်အကျခံ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဒေသခံ ၁၉၉၄ ဦးကို စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်များ၌ အလုပ်ခန့်ထားပေးပြီးဖြစ်သည့်အပြင် ထပ်မံအလုပ်အကိုင်ရရှိရေးအတွက်လည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ထုတ်လုပ်မှုကာလမရောက်မီ အလုပ်အကိုင်စောင့်ဆိုင်းဆဲကာလတွင် ထောက်ပံ့ကြေး (Discount Salary) ကို မြေယာဆုံးရှုံးမှု မမာဏအပေါ်မူတည်ပြီး လယ်/ယာမြေတစ်ကေမှ ၁၀ ကေအထိ တစ်လလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၀၊ လယ်/ယာမြေ ၁၀ ကေမှ ကေ ၂၀ အထိ တစ်လလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၀ နှင့် လယ်/ယာမြေကေ ၂၀ အထက် တစ်လလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၆၀ နှုန်းထားဖြင့် ခြောက်လ တစ်ကြိမ် ကြိုတင်ထုတ်ပေးစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ဒေသခံအများစုမှာ အကျိုးခံစားရရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

(သတင်းစဉ်)



မန်းရွှေစက်တော်ဘုရားပွဲတော်ကြီး ယမန်နှစ်ကနှင့်မတူ လှေတင်တံတားနှင့် အထူးတံတားပြတ်သန်းခွင့် ငွေကြေးမကောက်ခံတော့

မင်းဘူး ဇန်နဝါရီ ၇

မန်းရွှေစက်တော် ဘုရားပွဲတော်ကြီး အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် လှူတော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ၊ မင်းဘူး(စကျ)မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီ၊ စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီများ၊ မန်းရွှေ

စက်တော်ရာ ဘုရားဂေါပကအဖွဲ့များ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ဇန်နဝါရီ ၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက မင်းဘူးခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ မင်းဘူးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခင်မောင်မြင့်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ပြည်သူ့

ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ တာဝန်ရှိသူများက လုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးတင်ပြသည်။ ခရိုင်စီမံကိန်းဦးစီးမှူး ဦးမြင့်ဇော်ထွန်းနှင့် ခရိုင်ဆည်မြောင်းဦးစီးမှူး တို့က မန်းရွှေစက်တော်ဘုရားပွဲတော်ကျင်းပနိုင်ရေး၊ မန်းချောင်းသောင်ပြင်ပြင်ဆင်မှု၊ ခရိုင်လှုပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူးက မန်းရွှေစက်တော်ဘုရားပွဲ

တော် ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် လှုပ်စစ်မီးသွယ်တန်းတပ်ဆင်မှုတို့ကို ဆွေးနွေးတင်ပြပြီး အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးကျော်သူက မန်းရွှေစက်တော်ဘုရားပွဲ ကျင်းပရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ လိုအပ်သည်များ ဆွေးနွေးပြောကြားရာတွင် “ လှေတင်တံတားနှင့် သုံးမိုင်လမ်းကို ဘုရားဖူးယာဉ်များ ဖြတ်သန်းခွင့် ငွေ မကောက်

သင့်ကြောင်း၊ အဆိုပါတံတားသည် ဘုရားဖူးပြည်သူများထံမှ ရရှိသည့် အလှူငွေဖြင့် ဆောက်လုပ်ထားခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဘုရားဖူးပြည်သူများအတွက် စိတ်အနှောင့်အယှက်ဖြစ်ကြောင်း၊ လှုပ်စစ်မီးကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ လှုပ်စစ်လက်မှတ်ရရှိသူကိုသာ အဓိကထားပြီး ဆောင်ရွက်ပေးသင့်ကြောင်း၊ ယမန်နှစ် ဘုရားဖူးရာသီ

ချိန်မှာ နမူဒါတည်းခိုခန်း၌ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း” ပြောကြားခဲ့သည်။ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးအေးသူက “တည်းခိုခန်းများ သတ်မှတ်ထားသည့် ဈေးနှုန်းထက်ပိုယူလျှင် မည်သို့အရေးယူမည်ကို သိလိုကြောင်း၊ ဂေါပကအဖွဲ့မှ တိကျပြတ်သားစွာ တာဝန်ယူစာမျက်နှာ ၁၃ ကော်လံ ၁ သို့

Advertisement for Zeya & Associates Co., Ltd. featuring the text 'ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း' (Grateful and Proud) and describing their services in architectural and engineering. It mentions their CEO and various projects they have completed.

Advertisement for Myanmar Architects (Association of Myanmar Architects). It lists services for architectural design and construction supervision. Contact information for the association is provided, including phone numbers and addresses.

Advertisement for JUNE INDUSTRY LTD. featuring images of various food products like instant noodles, soups, and snacks. The ad includes contact information and a list of products available.

Advertisement for a business entity, likely related to the Myanmar Architects association or another professional group. It lists services and contact details for various locations.

Advertisement for a woman, likely an architect or professional, with a portrait photo and text describing her qualifications and services. Contact information is also provided.

ကျန်းမာရေး

စားစရိတ်ပါမကျန် အကုန်အခဲ ကုသပေးတာ” ဟု ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၊ ဗောဓိမြိုင်ကျေးရွာမှ အသက် ၃၆ နှစ်အရွယ်ရှိ မီးဖွားချိန်မတိုင်မီ သွေးဆင်းသောကြောင့် မီးဖွားပြီး သားအိမ်ထုတ်ခဲ့သော မမြင့်မြင့်ဇင်က ဆေးရုံကြီးရှိ ဝန်ထမ်းများ၏ စေတနာ ထားပုံကို မျက်ရည်များဝဲ၍ အားရ ဝမ်းသာစွာဖြင့် ၎င်း၏ခံစားချက်များကို ပြောပြခဲ့သည်။

အငြိမ်းစား နိုင်ငံဝန်ထမ်းဆေးရုံကြီး၏ ထူးခြားသည့် ဝန်ဆောင်မှု တစ်ရပ်မှာ ဆေးရုံဆင်းသည့် လူနာ တိုင်း မဆင်းခင်ဆေးရုံကြီးအပေါ် မိမိအမြင်၊ မိမိခံစားချက်များကို ဆေးရုံအုပ်ကြီး၊ ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့်တွေ့ဆုံကာ ပြောပြဆွေးနွေးပြီး ဆေးရုံဆင်းလက်မှတ်ကို ဆေးရုံအုပ်ကြီးကိုယ်တိုင် လက်မှတ်ထိုးပေးခြင်းပင်ဖြစ်သည်။

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်ရှိ အငြိမ်းစားနိုင်ငံ ဝန်ထမ်းဆေးရုံကြီးကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၇ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီတွင်စတင်၍ အတွင်းလူနာများကို လက်ခံကုသပေးခဲ့ပြီး အစိုးရဝန်ထမ်း မဟုတ်သည့် ပြင်ပလူနာများကိုပါ ကုသပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့အပြင် ဆေးကုသမှု၊ ခွဲစိတ်ကုသမှု၊ အရိုးရောဂါကုသမှု၊ မျက်စိရောဂါကုသမှု၊ ခွဲစိတ်မှု၊ ကလေးရောဂါကုသမှု၊ သားဖွားမီးယပ်ရောဂါကုသမှု၊ သွားနှင့် ခံတွင်းကုသမှု၊ ကိုယ်ကာယကုသမှုများကိုပါ ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိကြောင်း အငြိမ်းစားနိုင်ငံဝန်ထမ်း

ဆေးရုံကြီး၏ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာမြတ်ဝဏ္ဏစိုးထံမှသိရသည်။ ဆေးရုံကြီး၏ ထူးခြားချက်မှာ အလွန်ပင် များပြားလှသည်။ Reception ကို ရောက်ရှိသည်နှင့် တက်ရောက်ဆေးကုသမှုခံယူသူ ဝေဒနာရှင်၏ ရောဂါဝေဒနာတစ်ဝက်နီးပါး



မျက်စိခွဲစိတ်ကုသလူနာအား စမ်းသပ် စစ်ဆေးပေးနေသည့် ကိုတွေ့ရစဉ်။

လျော့ကျသွားနိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှုကောင်းများကို တွေ့ရသည်။ ဆေးရုံအနေဖြင့် လူနာများ၏ စိုက်ထုတ်ကျခံရသော စရိတ်နည်းပါးစေရန်အတွက် ဆေးဝါးများအခမဲ့ပေးခြင်း၊ ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအမျိုး ၅၀ ကို အခမဲ့ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ သွေးသွင်းကုသမှု၊ အခမဲ့ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ ဓာတ်မှန် အခမဲ့ရိုက်ပေးခြင်း၊ အာထရာဆောင်း အခမဲ့ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ ခွဲစိတ်ကုသမှုဆောင်ရွက်ရာတွင် ခွဲစိတ်ခန်းသုံးပစ္စည်းများကို အခမဲ့ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ မျက်စိအတွင်းတိမ်ခွဲစိတ်ကုသရာ

တွင် (IOL) မှန်ဘီလူးနှင့် ခွဲစိတ်ခန်းသုံးပစ္စည်းများ အခမဲ့ထောက်ပံ့ခွဲစိတ်ပေးခြင်း၊ ကာယကုသမှုဌာန ဖွင့်လှစ်ပြီး အကြောအဆစ်ရောဂါများကို ကုသပေးခြင်း၊ ကာယလေ့ကျင့်ခန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ သားဖွားနှင့် မီးယပ်ဆောင်ဖွင့်လှစ်

အချိန်မှစ၍ ရောဂါပျောက်ကင်းကာ ဆေးရုံမှဆင်းသည့်အထိ ငွေကြေးကုန်ကျစရိတ်မလိုဘဲ အခမဲ့ကုသပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း မီးဖွားလူနာ မမြင့်မြင့်ဇင်က ပြောသည်။ “အစ်မတို့လို မွေးလူနာတွေ အတွက် အခမဲ့မီးဖွားပေးရုံတင်မက

ပါဘူး။ ကလေးမီးဖွားပြီးရင်လည်း အာဟာရဖြစ်စေတဲ့ အိုဗာတင်း၊ ကြက်ဥနဲ့ စွပ်ပြုတ်တို့ကိုလည်း သူ့အချိန်နဲ့သူ့ ဆရာမလေးတွေက တိုက်ကျွေးပြီး ကလေးအတွက် အနီးသုံးထည်လည်း လက်ဆောင်အဖြစ်ပေးပါတယ်” ဟု ၎င်းက ဆိုသည်။ လူနာများသက်သာချောင်ချိရေးနှင့် တည်းခိုနေထိုင်ရေးအဆင်ပြေစေရန်အတွက် လူနာများအတွက် စောင့်၊ ခြင်ထောင်၊ ခေါင်းအုံးနှင့် အိပ်ရာခင်းများထုတ်ပေး၍ ညစ်ပေလျှင် လျှော်ဖွပ်လဲလှယ်ပေးပြီး လူနာစောင့်များ တည်းခိုနိုင်ရန်

အတွက် လူ ၆၀ ဆံ့တည်းခိုဆောင်ဆောင်လုပ်ပေးထားသည်ကိုလည်း တွေ့မြင်ရသည်။ “ဆေးရုံကြီးကို စတင်ဖွင့်လှစ်ခါစက နိုင်ငံဝန်ထမ်းတွေကို ကုသဖို့ ရည်ရွယ်ပြီး ဆောက်လုပ်ခဲ့တာပါ။ အငြိမ်းစားနိုင်ငံဝန်ထမ်းက ဒီဒေသမှာ နည်းပါတယ်။ ဝန်ဆောင်မှုတွေ ရော ဆေးဝါးဆရာဝန်တွေပါ ပြည့်စုံတယ်လို့ ဝန်ကြီးဌာနကို တင်ပြတဲ့အခါမှာ ဝန်ကြီးဌာနက ပြည်သူ့ဆေးရုံပေးလုပ်ပါ။ ဒီဒေသမှာ ခုတင် ၅၀ ဆေးရုံတွေပဲရှိပြီး တော့ဓာတ်ခွဲခန်း၊ ဓာတ်မှန်ခန်းတွေ မပြည့်စုံတော့ ခုတင် ၃၀၀ အထူးကု ဆေးရုံကြီးဆိုပြီး ဝန်ထမ်းရော ပြင်ပလူနာတွေကိုပါ ကုသပေးနေပါတယ်” ဟု ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာမြတ်ဝဏ္ဏစိုးက မြန်မာ့အလင်းသို့ပြောကြားသည်။

“အစိုးရဆေးရုံတွေက ဝန်ဆောင်မှုညံ့ဖျင်းတယ်လို့ ပြောစရာ မဖြစ်အောင် သူများဆေးရုံတွေမှာ မရှိသေးတဲ့ လူနာတွေအပေါ်မှာ စောင့်ရှောက်မှုတွေ လုပ်ပေးနေပါတယ်။ လူနာတိုင်းကိုလည်း ဆေးရုံစတင်တဲ့အချိန်ကစပြီး ဆင်းတဲ့အချိန်ထိ စောင့်ရှောက်မှုတွေ ပေးနေပါတယ်။ လူနာ တစ်ဦးချင်းကိုလည်း ဆေးရုံဆင်းတာနဲ့ တစ်ပြိုင်နက် ဆေးရုံကြီးရဲ့ အားနည်းချက်၊ အားသာချက်တွေကို မေးမြန်းပြီး လိုအပ်ချက်မရှိအောင် ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးနေပါတယ်” ဟု ဆေးရုံအုပ် ဒေါက်တာ ဝင်းပပဝင်းက ပြောကြားသည်။ ထို့အပြင် ဆေးရုံ၏အရည်

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

အသွေးတိုးတက်ရန်၊ လူနာများကို အကောင်းဆုံး စိတ်ကျေနပ်မှုရရှိစေရန်အတွက် ဆေးရုံကြီးကို ဟိုတယ်ကဲ့သို့ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ဆေးကုသရေးပိုင်းများကိုလည်း စက်ပစ္စည်းကိရိယာများထပ်မံဖြည့်စွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ဆေးရုံကြီးတွင် ၂၄ နာရီ ဝန်ဆောင်မှုအပြည့်ဖြင့် ကုသပေးလျက် ရှိကြောင်းလည်း ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာမြတ်ဝဏ္ဏစိုးက ပြောသည်။

အငြိမ်းစား နိုင်ငံဝန်ထမ်းဆေးရုံကြီးတွင် အတွင်းလူနာများကို ကုသပေးခဲ့သည်မှာ တစ်နှစ်ပြည့်ခဲ့ပြီဖြစ်ကာ တစ်နှစ်တာ ကာလအတွင်း ဆေးရုံတွင် လာရောက်မွေးဖွားသော မိခင်များနှင့်ကလေးများ အသက်ဆုံးရှုံးမှု မရှိကြောင်းသိရသည်။ ထို့ပြင် သူနာပြုဆရာမလေးများနှင့် ဆေးရုံရှိ ဝန်ထမ်းများ၏ ကူညီစောင့်ရှောက်မှုများကလည်း လူနာများ စိတ်အေးချမ်းသာမှုကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူပြုလျက်ရှိသည်။ ဆေးရုံကြီးတွင် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီမှ နိုဝင်ဘာလအထိ ပြင်ပလူနာ ၃၂၇၅ ဦး၊ အတွင်းလူနာ ၁၉၆၆ ဦးကို ဆေးဝါးကုသမှုပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အငြိမ်းစားနိုင်ငံဝန်ထမ်းဆေးရုံကြီးသည် ဆေးရုံကြီး၏ ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည်

“Just in time treatment Near perfect care One stop service” ဟူသော မျှော်မှန်းချက်နှင့်အညီ လူနာများကို ဝန်ဆောင်မှုပြု၍ စိတ်စေတနာပြည့်ဝစွာဖြင့် ကုသပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၉ မှ

ဒဂုံမြို့သစ် (ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်တို့က ရရှိခဲ့သည်။ အသန့်ရှင်းဆုံးမြို့နယ် ဆုအတွက် ငွေကျပ် ၂၅ သိန်းနှင့် သန့်ရှင်းရေးစွမ်းဆောင်ရည်ပုံစံပြု ဆုများအတွက် ငွေကျပ်ငါးသိန်းစီကို ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးက ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ “အခုလို အသန့်ရှင်းဆုံးမြို့နယ်

ဆုရတဲ့အတွက် အလွန်ပျော်ပါတယ်။ ကျွန်တော်အပါအဝင် ကျွန်တော် ဝန်ထမ်းတွေ ကြိုးစားရကျိုးနပ်ပါတယ်။ ဒီဆုအတွက်ရတဲ့ ငွေကျပ် ၂၅ သိန်းကို ကျွန်တော်လက်အောက်မှာရှိတဲ့ ဝန်ထမ်း ၁၇၉ ဦးကို ညီတူညီမျှ ခွဲဝေပေးမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဆုရတာကလည်း ရုံးအဖွဲ့အစည်းတွေ၊ အခွန်အကောက် ဝန်ထမ်းတွေ၊ အမှိုက်သိမ်းယာဉ်

တွေ၊ ယာဉ်မောင်းတွေ၊ ယာဉ်ပေါ်တင် ဝန်ထမ်းတွေ၊ နေ့/ညလမ်းမပေါ်မှာ တံမြက်စည်းလှည်းတဲ့ ဝန်ထမ်းတွေကအစ အားလုံးက သတ်မှတ်ထားတဲ့အချက် ၃၀ နဲ့ ကိုက်ညီအောင် ကြိုးစားခဲ့ကြလို့ ခုလိုရရှိတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဆုဟာ ကျွန်တော်ဝန်ထမ်းတွေကို ခွန်အားပေးသလိုဖြစ်တဲ့အတွက် နောင်လည်း ဒီထက်အဆပေါင်းများစွာ

ကြိုးစားလုပ်ဆောင်သွားဖို့ ဝန်ထမ်းတွေကို တိုက်တွန်းအားပေးသွားမှာပါ”ဟု ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သန့်ရှင်းရေးတာဝန်ခံ ဦးတင်မျိုးထွေး(ဒုကြီးကြပ်ရေးမှူး)က ပြောကြားသည်။ ယခုအခါ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ယခင်

၂၄၀ လီတာဆုံ အမှိုက်ပုံးများအစား ခေတ်နှင့်အညီ မြို့သာယာသန့်ရှင်းစေရေးအတွက် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ Euro Standard Size (၆၆၀) လီတာဆုံ လိုဗျာရောင်အမှိုက်ပုံး ၆၀၁၁ ဝယ်ယူခဲ့ရာ စုစုပေါင်း အမှိုက်ပုံးအရေအတွက် ၁၂၀၁၄ ပုံး ဝယ်ယူထားပြီး ၈၈၁၅ ပုံးကို မြို့နယ်အနှံ့ ဖြန့်ဝေချထား ဆောင်ရွက်ထားပြီးဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်မြို့

တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအနေဖြင့် ယနေ့ကျင်းပသည့် အသန့်ရှင်းဆုံးမြို့နယ်ဆုနှင့် သန့်ရှင်းရေးစွမ်းဆောင်ရည်ပုံစံပြုဆုတို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ဦးဆောင်စီစဉ်ပြီး သုံးလတစ်ကြိမ် စဉ်ဆက်မပြတ် ပြုလုပ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

Advertisement for Myanmar Education Centre (MEC) featuring educational programs like B.Sc (Hons) in Physics and M.Sc in Engineering Physics, and various diploma courses. It includes contact information and a list of services offered.

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆု လူထွေ ပြေဆိုရမည့်သူ စာရင်းထုတ်ပြန်

ယမန်နေ့မှအဆက်

Session Date: Dec 2014

Group: Master (Yangon)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Ygn-PGM-0409, Ygn-PGM-0418, etc.

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Ygn-PGM-0685, Ygn-PGM-0692, etc.

Session Date: Dec 2014 Group: PhD (Yangon)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Ygn-PGP-0056, Ygn-PGP-0109, etc.

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Ygn-PGP-0725, Ygn-PGP-0763, etc.

Session Date: Dec 2014 Group: Undergraduate (Mandalay)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Mdy-UG-0035, Mdy-UG-0044, etc.

Session Date: Dec 2014 Group: Master (Mandalay)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Mdy-PGM-0057, Mdy-PGM-0097, etc.

Session Date: Dec 2014 Group: PhD (Mandalay)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Mdy-PGP-0056, Mdy-PGP-0552, etc.

Session Date: Dec 2014 Group: PhD (Taunggyi)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Tgyi-PGP-0030.

Session Date: Dec 2014 Group: Undergraduate (Mawlamyine)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Mlm-UG-0007, Mlm-UG-0010.

Session Date: Dec 2014 Group: Master (Mawlamyine)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Mlm-PGM-0034.

Group: Undergraduate (Magwe)

Table with 3 columns: စဉ် (Serial), ခုံအမှတ် (Seat No), အမည် (Name). Lists names like Mgw-UG-0007.

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၇ -၁-၂၀၁၅

Table with multiple columns showing prices for gold, silver, oil, and various commodities. Includes sub-sections like 'ရွှေဈေးနှုန်း', 'စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း', etc.

Table with multiple columns showing prices for various goods like rice, oil, and other commodities. Includes sub-sections like 'အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း', 'အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း', etc.

Advertisement for 'ရွှေကြေးစည်' (Gold Loan) with details on interest rates and terms.

Advertisement for 'အဆင့်မြင့်ပေးပို့ပေးရမည့်' (Advanced Education) with details on courses and fees.

Advertisement for 'လူပျောက်ကြော်ငြာ' (Missing Person) with a photo and details.

Large advertisement for 'Private High School' (ကျောင်း) with details on enrollment, fees, and contact information.

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာအစားအသောက်

ရွှေဖုံးမှ

ဆိပ်ကမ်းရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် အခမ်းအနားတွင် ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီး

ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၊ မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်တို့

၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ တွင် ပဏာမအရည်အချင်းစစ်ဆေး

အောင်မြင်သော လုပ်ငန်းအဖွဲ့ ၁၀ ဖွဲ့ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဧပြီလအတွင်း အဆိုပါအဖွဲ့များ

စီမံကိန်း သဘောတူစာချုပ် ချုပ်ဆိုနိုင်ရန် တင်ဒါအောင်မြင်သည့် Pioneer Aerodrome Services

စာချုပ်မူကြမ်းကို ပြည်ထောင်စုရွေးချေ ချုပ်ရုံး၏ သဘောထားမှတ်ချက်ရယူ

အဓိကအားဖြင့် လေကြောင်း ဆိုင်ရာလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို နိုင်ငံ တကာ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ

ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဝင်းဆွေထွန်းက ပြောကြား

ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်ကို တစ်နှစ်လျှင် ခရီးသည် သန်း ၂၀အထိ ဝင်ရောက်နိုင်ရန်

(မြန်မာ့အလင်း)

စာမျက်နှာ ၁၀ မှ

ဆောင်ရွက်ပေးသင့်ကြောင်း၊ ဂေါပက အဖွဲ့၏တာဝန်သာ ဖြစ်ကြောင်း”

ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာ သူများက ဌာနဆိုင်ရာ တံခွား ၇၁



မန်းရွှေစက်တော်ဘုရားပွဲ ကျင်းပနိုင်ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းစည်းစဉ်းစဉ်။

လုပ်ငန်းအတွက် တိုင်းဒေသကြီး မိခင် နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအတွက် ရည်ရွယ်ထားကြောင်း၊ ဆိုင်ကယ်

လာမည့် ဇန်နဝါရီ ၁၃ ရက်တွင် တင်ဒါ ၄၉ ဖျိုးကို ပွင့်လင်းမြင်

ချက်မှာ လေ့တတ်တားကိုလည်း အသွားတစ်လမ်း၊ အပြန်တစ်လမ်း နှစ်စင်း လုပ်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ဘုရားဖူးလမ်းများ ယမန်နှစ်ကထက်

ကျော်ဇေယျ

စတီပင်ဂျရတ် လီဟာပူးပေါင်းဆက်ရုံး

လီဟာပူးအသင်းအနေဖြင့် ပြီးခဲ့ သည့်နှစ် နွေရာသီစာချုပ် သက်တမ်း

အသက် ၃၄ နှစ်ရှိ အသင်းခေါင်း ဆောင် စတီပင်ဂျရတ်အား နိုင်ငံဘာ

လက စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုရန် ကမ်းလှမ်း ခဲ့သည်။ ရာသီအကြို မိမိအားစာချုပ်

ကောင်းမြတ်သူ-စုစည်းသည်

ကိုပါဒယ်လ်ရေးဖလားနှင့် ဂိုးရလဒ်များ

Table with 2 columns: Team Name (ဂရန်နာဒါ, ဘာစီလိုနာ) and Score (သိစိလ, အယ်လ်ချီ).

ဂရန်နာဒါ ၆/၇ ဂိုးရလဒ်များ

Table with 3 columns: Player Name (ဂူးဒီနို, ချီယော့ဖီ, အမ်ပိုလီ, ဂျိုနီအာ, အေဖီမီလန်, ပါလာဆို, ပါးမား, ဆီစီနာ, ဆယ်လ်တာစီဂို, မာလာဂါ) and Goals (0-0, 0-0, 0-0, 1-1, 2-1, 3-0, 3-0, 3-1, 4-1, 5-1).

ဂျူပင်တပ်စ် အိမ်ကွင်းမှာ သရေရလဒ်ကြုံ

စီးရီးအေပွဲစဉ်(၁၇)ကို ဇန်နဝါရီ ၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဂျူပင်တပ်စ်နှင့်

ပွဲစပြီး ငါးမိနစ်တွင် တိုက်စစ်မှူးကားလွှဲတံပက်၍ ဂျူပင်တပ်စ် အတွက်

အဲဗာတန်နှင့် ဝက်စ်ဟမ်း အက်စ်အေပြန်ကန်မည်

အက်စ်အေဖလား တတိယဆင့်ပြိုင်ပွဲများကို ဇန်နဝါရီ ၆ ရက်က ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ

Advertisement for BIOMIN-C (Natural Spirulina + Honey & Vitamin C) with product images and contact information.

Advertisement for a pressure pump repair service, mentioning a 50-year warranty and contact number 510-5053076.

Large advertisement for 'အထူးဝမ်းမြောက်ကြောင်းဆုမွန်လွှာ' (Special Wishes for Birthdays) with contact details for Amazing Hotels & Resorts.

Advertisement for 'အထူးဝမ်းမြောက်ကြောင်းဆုမွန်လွှာ' (Special Wishes for Birthdays) featuring Amazing Hotels & Resorts.

Advertisement for iStock software, showing interface elements and contact information for Galaxy Software Co., Ltd.

ကြော်ငြာ

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း

ရခိုင်ပြည်နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဗိုလ်မှူးကြီးမင်းချစ်ဦး(ငြိမ်း)၏ဇနီး၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရခိုင်ပြည်နယ် မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ညိုညိုဝေလွင်(ခ)ငယ်ငယ်အား ၂၀၁၅ခုနှစ် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် သုဓမ္မသီဂီဘွဲ့တံဆိပ်အား နိုင်ငံတော်မှ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခံရခြင်းအတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံအကျိုး၊ အမျိုးဘာသာ သာသနာနှင့် လူမှုရေးအကျိုးစီးပွားများကို ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဦးကောင်းစံရှိ(ကျွန်းသားငမန်း)နှင့်ဇနီးဒေါ်နုနု ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာဆရာအသင်း(ရခိုင်ပြည်နယ်) ရခိုင်ပြည်နယ်လွတ်တော်ဥပဒေအကြံပေးအဖွဲ့ဝင်၊ စစ်တွေမြို့၊ စံနုခိုင် (Sky Net mntv)သတင်းထောက်

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း

ရခိုင်ပြည်နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဗိုလ်မှူးကြီးမင်းချစ်ဦး(ငြိမ်း)၏ဇနီး၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရခိုင်ပြည်နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ညိုညိုဝေလွင်(ခ)ငယ်ငယ်အား ၂၀၁၅ ခုနှစ် (၆၇)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့ တွင် သုဓမ္မသီဂီဘွဲ့တံဆိပ်အား နိုင်ငံတော်မှ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းခံရခြင်းအတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း ဆက်လက်၍ နိုင်ငံအကျိုး၊ အမျိုးဘာသာ သာသနာနှင့် လူမှုရေးအကျိုးစီးပွားများကို ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

စံအေးရွှေနှင့်ဇနီးလှခင်ဝင်း သားတပည့်

ရခိုင်ပြည်နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ စစ်တွေမြို့

လှိုက်လှဲစွာအထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၊ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၁/၂၀၁၅ဖြင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ ထိုက်တန်စွာပေးအပ်ချီးမြှင့်ပါသော သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်မှ သီရိ သုဓမ္မသီဂီဘွဲ့အား ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသော ဒေါ်ရွှေစင်(Gold Uni)၊ သုဓမ္မသီဂီဘွဲ့အား ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသော ဒေါ်လှလှဝေ (Great Diamond)၊ ဒေါ်ရင်ရွှင်(New Star)၊ ဒေါ်တင်လတ်မင်း(ရွှေပျိုင်းဖြူကုမ္ပဏီ) တို့အတွက် လှိုက်လှဲစွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်းနှင့် ချစ်သောမိသားစုများနှင့်အတူတကွ ကိုယ်စိတ် နှစ်ဖြာကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် အမျိုး၊ ဘာသာ၊ သာသနာတော်၏အကျိုးစီးပွားကို ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ထမ်းရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်း၍ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။

ဦးဝင်းနိုင် - ဒေါ်ဝေဝေမွန်
မိသားစု
(ရွှေဟိန်းထက်ကျောက်မျက်ကုမ္ပဏီ)

တစ်ဦးတည်းနှင့် မွေးသက္ကရာဇ်အမှန် ကျိုင်းတုံမြို့နယ် ဝမ်းကူသစ်ရွာ ပင်းတောက်အုပ်စုနေ ဦးလော်ယိုး၏သား မောင်လီဂေါ(ခ)အားဂေါ(ခ) မောင်ထွန်းတင် ၁၃/ကတန(နိုင်)၀၈၂၆၃၇မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၁၇-၁၀-၁၉၈၀ဖြစ်ပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 8A/7976 MITSUBISHI CANTER FE 315B LIGHT TRUCK ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုး နိုင်ဦး ၉/မထလ(နိုင်)၃၁၉၀၅၈ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးရုံးခွဲ(ရွာသာကြီး)၊ ရန်ကုန်မြို့။

မှန်ပြောင်းဖြင့် မီးယပ်ရောဂါဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ကုသမှုအစီအစဉ်

အကြောင်းကြောင်းကြောင့် ကလေးရုရန် အခက်အခဲရှိနေပါသလား...?

ဆင့်ရဲ့မီးယပ်ဆိုင်ရာရောဂါများကို ခွဲစိတ်ဖို့ ခိုးရိုက်ကြောင့်ကြန့်နေပါသလား...?

မမွေးဖွားမီအစွဲနိမ့်ပင် သင့်ရင်သွေးလေးရဲ့ကျန်းမာရေး အခြေအနေကိုသိချင်ပါသလား...?

သင်၏အခက်အခဲများကို ကူညီဖြေရှင်းပေးရန်အတွက် အတွေ့အကြုံများစွာရှိသောမလေးရှားနိုင်ငံနှင့်မြန်မာနိုင်ငံတို့မှ သားဖွားနှင့်မီးယပ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများကိုယ်တိုင် မှန်ပြောင်းအသုံးပြု၍ ဇန်နဝါရီလ ၁၆ ရက်မှ ၁၈ ရက်နေ့အထိပန်းလှိုင်သေးရုံကြီးတွင် လာရောက်ကုသပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းသတင်းကောင်းပေးအပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန် (၀၁) ၆၈၄၃၂၃၊ ၆၈၄၃၂၅၊ ၆၈၄၃၃၆၊ (၀၉) ၄၂၁၀၄၂၆၇၉၊ (၀၉) ၂၅၄၉၅၀၈၁၇ / မန္တလေး (၀၉) ၄၃၂၀၇၇၈၁ Email : marketing-phih@spa-mm.com

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

၂၀၁၃-၂၀၁၄ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံးပေးဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင်(၁၀၀၀)ဦး စာရင်း

Table with 10 columns: Rank, Name, Address, Business Type, Industry, Company Name, Revenue, Business Type, Industry, Company Name. Lists top 100 taxpayers for 2013-2014.

(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

ဤစာချုပ်သည်... (Legal notice regarding a contract or agreement, mentioning dates and parties involved.)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း (Vehicle registration application notice for Kenbo and Honda models.)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း (Vehicle registration application notice for Toyota Mark II GX 110 S/L model.)

သမီးအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း (Notice of disinheritance regarding a daughter.)

မော်တော်ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း (Vehicle registration application notice for Toyota Landcruiser SW(4X4)R model.)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ကသာခရိုင် ဝန်းသို-မဲဇာ-အင်းတော်လမ်း ဖောက်လုပ်မှုစစ်ဆေး

ကသာ ဇန်နဝါရီ ၇
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာ
ခရိုင်အတွင်းရှိ ဝန်းသို-မဲဇာ-အင်း
တော်ကားလမ်း ဖောက်လုပ်မှုအခြေ
အနေကို ကသာခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှု
ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်အုန်း
နှင့် ကသာခရိုင် အင်ဂျင်နီယာ
ဦးအောင်ကျော်ဟန်တို့က ဇန်နဝါရီ
၅ ရက်တွင် သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့
ကြောင်း သိရသည်။ ဝန်းသို-မဲဇာ-
အင်းတော်ကားလမ်း အရှည်မှာ ၃၅

မိုင် ၁ ဖာလုံရှိပြီး ကားလမ်းအသစ်
ဖောက်လုပ်မှုအတွက် လမ်းအူ
ကြောင်းရှာဖွေမှု၊ မြေသားလမ်းပြီးစီးမှု၊
ကျောက်ချောလမ်း ပြင်ဆင်မှု
တို့ကို လုပ်ဆောင်နေကြောင်း သိရ
သည်။
တိုင်းဒေသကြီး လမ်းများ၏
အထူးပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်း ရန်ပုံ
ငွေလျာထားချက် စာရင်းများအရ
စုစုပေါင်းကုန်ကျစရိတ်မှာ ၈၉၄
ဒသမ ၄ သန်းကျော်ကျော်ဖြစ်ပြီး

မိုင်တိုင် ၃၄/၂-၃၅/၅ အတွင်း
မြေသားလမ်းလုပ်ငန်း လုပ်ဆောင်မှု
ကိုလည်းကောင်း၊ မိုင်တိုင် ၃၂/၅-
၃၅/၅ အတွင်းကျောက်ခင်းခြင်းကို
လည်းကောင်း၊ မိုင်တိုင် ၅/၀-၁၈/၀
အမာခံလမ်းခင်းခြင်း လုပ်ငန်းကို
လည်းကောင်း၊ မဲဇာချောင်းကူးတံတား
တည်ဆောက်မှုအခြေအနေများကို
လည်းကောင်း သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့
ကြောင်း သိရသည်။
ဦးရဲ(ကသာ)



ကလေးဝ-မော်လိုက် နေ့စဉ်ယာဉ်ပြေးဆွဲ၍ ရေကြောင်းမှ သွားလာသူနည်း

ကလေး ဇန်နဝါရီ ၇
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေး
ဝမှ မော်လိုက်မြို့သို့ နေ့ချင်းပြန်
ကြောင်းမှ မော်လိုက်မြို့သို့

ကားများနှင့် လိုင်းကားများနေ့စဉ်
ပြေးဆွဲမှုများကြောင့် ချင်းတွင်းမြစ်
ကြောင်းမှ မော်လိုက်မြို့သို့

စက်လှေစီးသူ နည်းပါးလာကြောင်း
သိရသည်။
“ရေကြောင်းကနေ သွားရတာ
အခွန်ကြာတယ်ဟု၊ မြောက်နားရိလောက်
သွားရတယ်။ ကားနဲ့ဆို နှစ်နာရီခွဲ
ကျော်ကျော်ဆိုရောက်ပြီ။ ဘာပဲဖြစ်ဖြစ်
နေ့ချင်းပြန်သွားလို့ရတယ်။ လမ်းက
လည်းကောင်းပါတယ်။ ဖုန်းတွေ ဘာ
တွေတော့ မှန်တာပေါ့။ မျက်နှာကို
ပဝါလေးအုပ်သွားရင် အဆင်ပြေပါ
တယ်”ဟု မော်လိုက်မြို့သွား ခရီး
သည် ကိုမျိုးက ပြောသည်။
“ကလေးဝကနေ မော်လိုက်ကို
လိုက်ထရပ်ကားလေးတွေ ပြေးဆွဲ
နေပါတယ်။ တချို့ကျတော့လည်း
နေ့ချင်းပြန်ပြေးဆွဲကြတယ်။ တစ်ခါ

ကလေးလည်း ညအိပ်ပါတယ်။
ခရီးသည်ကတော့ ပုံမှန်မဟုတ်ပေမယ့်
အနည်းဆုံး လူ ၁၀ ကျော်ရပြီး
တစ်ဦးကို ကလေးဝကနေ
မော်လိုက်ဆီ ငွေကျပ် ၃၀၀၀ ယူပါ
တယ်”ဟု ကားဆရာတစ်ဦးက ပြော
သည်။
ကလေးဝ-မော်လိုက် လမ်းသည်
၃၆ မိုင်ရှိပြီး ချင်းတွင်းမြစ်ကမ်း
နံဘေးအတိုင်း ဖောက်လုပ်ထားမှု
ကြောင့် တံတားအသေး၊ အကြီးပေါင်း
၁၀၀ ကျော်ရှိကာ မိုးရာသီရောက်ပါ
က သွားလာရခက်ခဲမှုကြောင့် အသွား
အလာမရှိသလောက်နည်းပါးကြောင်း
သိရသည်။
သျှင်နေမင်း

သတင်းတိုများ

သီပေါ၌ မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား အခမဲ့ကုသပေးမည်
ကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ်အဓိပတိ သီတဂူဆရာတော် ဒေါက်တာ အရှင်ဉာဏိ
သာရ ဦးဆောင်လှူဒါန်းမှုနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့ မဟာ
မြတ်မုနိဘုရားကြီး အကျိုးတော်ဆောင်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပညာသီရိအရှင်
သူမြတ်၏ကြီးကြပ်မှုဖြင့် (၂၂)ကြိမ်မြောက် မျက်စိဝေဒနာရှင်များကို ဇန်နဝါရီ
၁၈ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ သီပေါသီတဂူဝေဒနာရှင်အခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသပေး
မည်ဖြစ်သည်။
ထို့အပြင် နယ်ဝေးကျေးလက်ဒေသများမှ လာရောက်ကုသကြသော
ဝေဒနာရှင်များကို ဆရာတော်အရှင်ပညာသီရိက အိမ်အရောက် ခရီးစရိတ်နှင့်
ထမ်းပေးလျာများကို အလှူဒါနပြုလျက်ရှိရာ သဒ္ဓါကြည်လင်ပါရမီရှင်များ
၏ လှူဒါန်း အခမဲ့ ဝေဒနာရှင်များ ပါဝင်ကုသိုလ်ယူလျှာဒါန်း
လိုပါကသီတဂူဝေဒနာဆေးရုံဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၄၄၂၊ ၀၉-၅၂၇၀၁၈၉ တို့ထံ ဆက်
သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
စိုင်း(သီပေါ)

မီးဘေးသင့်မိသားစုများအတွက် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများပေးအပ်

ကချင်ပြည်နယ် ကန်ပက်တီမြို့နယ်အတွင်းရှိ စင်ကြိုင်ကျေးရွာ ကယ်
ဆယ်ရေးစခန်း၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၉ ရက် ည ၁၁ နာရီခွဲခန့်က လျှပ်စစ်ပိုင်းယာ
ရှောခံဖြစ်၍ မီးလောင်ကျွမ်းခဲ့ရာ နေအိမ် ၈၀ မီးလောင်ဆုံးရှုံးခဲ့သည်။
မီးဘေးသင့်မိသားစုများ၏ ယာယီနေထိုင် စားသောက်မှုအဆင်ပြေစေရေး
အတွက် ပြည်နယ်လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါ်ဘောက်ဂျာနှင့်အဖွဲ့က ကယ်ဆယ်ရေး
စခန်းသို့သွားရောက်၍ မိသားစုများကို ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့
သည်ဟု သိရသည်။
(ပြည်နယ် ဖြန့်/ဆက်)

အခမဲ့ကွင်းဆင်း ဆေးကုသပေး

မွန်ပြည်နယ် ကျိုက်မရောမြို့တောင်ကလေးကျေးရွာအခြေခံပညာ
အထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ)၌ ယမန်နေ့ နံနက် ၈ နာရီက မွန်ပြည်နယ်
ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာသန်းထွန်းအောင်၊ မော်လမြိုင်မြို့ ပြည်သူ့
ဆေးရုံကြီးမှ ဒေါက်တာမောင်မောင်ဇင်နှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများပါဝင်သော
အဖွဲ့သည် အခမဲ့ဆေးကုသမှုများပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းသို့ ပြုလုပ်ပေးရာတွင်
တောင်ကလေးကျေးရွာနှင့် အနီးပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများမှ ရောဂါဝေဒနာရှင်
၁၀၈၃ ဦးတို့အား အခမဲ့ဆေးကုသခြင်းများ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ပြီး ဆေးဝါးများ ဝေငှ
ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(လ/ဝ၂)

ဂန့်ဂေါမြို့နယ် အံ့တုံးတောင်နှင့် ကျောက်ဂူတောင်အနီးဝန်းကျင်ကို ကြိုးပြင်ကာကွယ်တောအဖြစ် သတ်မှတ်ကြေညာသွားမည်

ဂန့်ဂေါ ဇန်နဝါရီ ၇
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဂန့်ဂေါ
ခရိုင် ဂန့်ဂေါမြို့နယ်အတွင်းရှိ
အထင်ကရနေရာများ ဖြစ်ကြသည့်
အံ့တုံးတောင်တောရေမွှေရိပ်သာနှင့်
ကျောက်ဂူတောရေမွှေရိပ်သာတို့ အနီး
ဝန်းကျင်တွင် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်
စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးကို ထိန်းသိမ်း
ကာကွယ်နိုင်ရန် ယင်းနေရာဒေသများ

ကို ကြိုးပြင်ကာကွယ်တောအဖြစ်
သတ်မှတ် ကြေညာသွားမည်ဖြစ်
ကြောင်း ဂန့်ဂေါမြို့နယ်သစ်တော
ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။
ယင်းနေရာဒေသများကို ကြိုး
ပြင်ကာကွယ်တောအဖြစ် သတ်မှတ်
ကြေညာနိုင်ရန် စိစစ်ဆောင်ရွက်
မှုများပြုလုပ်နေပြီဖြစ်ပြီး အံ့တုံးတောင်
ကြိုးပြင်ကာကွယ်တောသည် ဧက
၅၂၀၀ နှင့် ကျောက်ဂူကြိုးပြင် ကာ

ကွယ်တောသည် ဧက ၈၀၀၀
အကျယ်အဝန်းရှိမည် ဖြစ်ကြောင်း
သိရသည်။
ယင်းနေရာ ဒေသများသည်
အင်တိုင်းတော၊ ဝါးတောကြီးများ
အဖြစ် တည်ရှိနေဆဲဖြစ်ပြီး မျောက်၊
တောကြက်စသည် တိရစ္ဆာန်
ငယ်များ ကျင်လည်ကျက်စားလျက်
ရှိကြသည်။
ဂန့်ဂေါမြို့နယ်သည် ၆၀၈၈၂၃

ဧက ကျယ်ဝန်းပြီး ကြိုးပိုင်းတော
၂၆၈၂၆၈ ဧက၊ ကြိုးပြင်ကာကွယ်တော
၉၅၂၂၈ ဧက၊ စိုက်ပျိုးမြေ ၆၃၈၆၇
ဧက၊ မြေရိုင်း ၂၈၉၅ ဧကနှင့်
အခြားမြေ ၁၇၈၅၃ ဧကရှိရာ
သစ်တောပွားလှမ်းမှု ဧရိယာသည်
မြို့နယ်စုစုပေါင်းဧရိယာ၏ ၅၉
ဒသမ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိကြောင်း
သိရသည်။
ကြီးမြင့်နိုင်(လွိုင်ကော်)

ရွှေရတနာနှင့် ဆဋ္ဌမအကြိမ် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားခြင်း
၁။ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်္ဂပူမြို့နယ်၊ ထူးကြီးမြို့၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း
နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတနာနှင့် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို ယခင်ကြေညာသည့်အတိုင်း ၁၁-၁-၂၀၁၅ရက်
(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ထပ်မံအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
၂။ ရန်ကန်မြို့မှလိုက်ပါကြမည့် ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ
ဟောင်းများသည် ဒဂုံဧရာအဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်းသို့ ၁၀-၁-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့)
နံနက် ၈ နာရီအရောက် ကြွရောက်ပါရန် အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
၃။ ဆက်သွယ်ရန်
၁။ ဒေါ်စန်းနွဲ့ ထူးကြီး ဖုန်း-၀၉-၄၂၄၈၉၃၅
၂။ ဦးတင်ဝင်း " ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၂၂၆၇၉
၃။ ဦးမြင့်ထွန်း " ဖုန်း-၀၉-၄၉၇၆၈၈၀
၄။ ဒေါ်သန်းဝင်း " ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၅၃၈
၅။ ဦးရွှေနိုင် ရန်ကုန် ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၁၄၄၄၅
၆။ ဒေါ်စန်းစန်းမော် " ဖုန်း-၀၉-၄၂၈၂၀၉၈၇
၇။ ဦးရဲထွန်းဦး " ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၅၄၂၅
ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီ၊ ထူးကြီးမြို့

မဟာစန်းလဘုရင်ဘုရား(ခကျင်ရုပ်ပွား) မန္တလေးမှ ရန်ကုန် ဗောဓိရိပ်ငြိမ်တောရ(မှော်ဘီ)သို့ ပင့်ဆောင်မည့်အစီအစဉ်
ဇူ-၁-၂၀၁၅ ရက် မန္တလေးမှ နေပြည်တော်
၁၀-၁-၂၀၁၅ ရက် နေပြည်တော်
၁၁-၁-၂၀၁၅ ရက် နေပြည်တော်
၁၂-၁-၂၀၁၅ ရက် နေပြည်တော်
၁၃-၁-၂၀၁၅ ရက် နေပြည်တော်မှ ရန်ကုန်
၁၄-၁-၂၀၁၅ ရက် ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီး
၁၅-၁-၂၀၁၅ ရက် ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီး
၁၆-၁-၂၀၁၅ ရက် မှော်ဘီ၊ တပ်ကြီးကုန်း
၁၇-၁-၂၀၁၅ ရက် မှော်ဘီ၊ တပ်ကြီးကုန်း
၁၈-၁-၂၀၁၅ ရက် မှော်ဘီ၊ တပ်ကြီးကုန်းမှ ဗောဓိရိပ်ငြိမ်တောရသို့ ပင့်ဆောင်မည်။
မှော်ဘီ၊ တပ်ကြီးကုန်းမှ ဗောဓိရိပ်ငြိမ်တောရသို့ ၁၈-၁-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၈နာရီတွင် ပင့်ဆောင်
ပူဇော်ပါမည်။
မဟာစန်းလဘုရင်ဘုရား ပင့်ဆောင်ပူဇော်ပွဲသို့ ရပ်နီးရပ်ဝေး ဒါယကာ ဒါယိကာမများ လာရောက်
ပူဇော်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
ဗောဓိရိပ်ငြိမ်တောရ မှော်ဘီ

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 6F/7113 ၏ ဖောင်းကြွ
နံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ
နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ
သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန(ရွာသာကြီး)
ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
အမှတ် ၈၁၊ မြေကွက်အမှတ် (ဂုအီး/၆-၁)၊
၀ ဒသမ ၁၈၉ ဧကအနက်မှ တရားဝင်
မခွဲစိတ်ရသေးသော (၁၀'x၁၆၃') Portion
မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်၃၃၊ သီရိမင်္ဂလာ
လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်
မြေပိုင်မြေအမည်ပေါက် ဗိုလ်လှမေ၊ မသန်း
တင် မြေအား မြေကွက်သက်သက်အပြီးအပိုင်
အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ၁၃၈၅/၁၁-၆-၉၆
ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်ထားကြည်
၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၃၄၅၇၇က ၎င်းအမည်
ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသော မှတ်ပုံတင်
စာချုပ်ကိုတိုင်ပြု၍ တစ်ဖက်သတ် မြေကွက်
ခွဲစိတ်ရန်နှင့် မြေတိုင်းတာရန်အတွက်
မြေကွက်မြေပုံနှင့်မြေတိုင်း လျှောက်ထား
လာရာ တရားဝင်နိုင်လုံသောအထောက်
အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်
နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက
လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်
ရွက်သွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေ
ညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မိတ္ထီလာခရိုင်အတွင်း ပြည်သူများပူးပေါင်းပါဝင်မှုကြောင့် တရားခံပြေး ၅၂ ဦးအား ပမ်းဆီးရမိ

မိတ္ထီလာ ဇန်နဝါရီ ၇
မိတ္ထီလာခရိုင်အတွင်း ပြည်သူလူထုပူးပေါင်းပါဝင်ကာ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သဖြင့် ရဲလုပ်ငန်းတွင် ပါဝင်သည့် ပြေးလေးပြေး စီမံချက်အရ အောက်တိုဘာလမှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာတွင် တရားခံပြေး ၅၂ ဦးကို သုံးလအတွင်း ရှာဖွေဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း မိတ္ထီလာခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၏ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲအတွင်း သိရသည်။

မှာ ရဲတစ်ဦးသာ လွှမ်းမိုးနိုင်သေးတာကို တွေ့ရတဲ့အတွက် ပြည်သူ့ရဲ့ ပူးပေါင်းကူညီမှုအား မဖြစ်မနေလိုအပ်ခြင်းဖြစ်တယ်”ဟု ပြောကြားသည်။
၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း မိတ္ထီလာခရိုင်အတွင်း ပြေးလေးပြေး စီမံချက်ဆောင်ရွက်ရာတွင် တရားခံပြေး စုစုပေါင်း ၁၉၂ဦး ရှိခဲ့သည်။ ထိုပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအား ပြည်သူလူထု အကူအညီကို အများဆုံးရယူကာ မိတ္ထီလာမြို့နယ်မှ တရားခံပြေး ၁၆ ဦးအား လည်းကောင်း၊ သာစည်မြို့နယ်မှ တရားခံပြေး ၁၇ ဦးအား လည်းကောင်း၊ မလှိုင်မြို့နယ်မှ တရားခံပြေး သုံးဦးအား လည်းကောင်း၊ ဝမ်းတွင်းမြို့နယ်မှ တရားခံပြေး ၁၆ ဦးနှင့် စုစုပေါင်း တရားခံပြေး စုစုပေါင်း ၅၂ ဦးအား သုံးလအတွင်း ဖမ်းဆီးရမိပြီး တရားခံပြေးအများဆုံး ဖမ်းမိသော ခရိုင်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အင်အားအခြေအနေအရ ပြည်သူ ၁၇၀၀ ကျော်မှာ ရဲတစ်ဦးသာ . . .

တာချီလိတ်၌ တရားမဝင်သစ်သယ်ဆောင်သူများကို ပမ်းဆီးရမိ

တာချီလိတ် ဇန်နဝါရီ ၇
ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းမြစ်မြို့နယ်၌ ဇန်နဝါရီ ၄ ရက် နံနက် ၄ နာရီခွဲက နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိန်ဝင်း၊ ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးကျော်သီဟ

အား ကင်းပုန်းဝပ်စစ်ဆေးရှာဖွေနေစဉ် မိုင်းမြစ်မြို့နယ်ဘက်မှ တာချီလိတ်ဘက်သို့ အိုက်ဟုန်မောင်းနှင့် ပြီး အိုက်လှလိုက်ပါလာသည့် အိတ်တန်ယာဉ် အပြာရောင်အမျိုးအစား တစ်စီးအား ရပ်တန့်စစ်ဆေးရှာဖွေခဲ့ရာ တရားမဝင်သစ်သယ်ဆောင်ခွင့် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများမရှိသော သစ်ယား၊ သစ်အယ်မျိုးစုံ၊ ဆိုက်စုံစုစုပေါင်း ၈၆ ချောင်း၊ ၄ ဒသမ ၂၀၇၀ တန်၊ ကာလတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၂၀၉၂၈၄ အား ရှာဖွေတွေ့ရှိသဖြင့် တရားမဝင်သစ် သယ်ဆောင်ရာတွင် ပါဝင်ပတ်သက်သူ သစ်ပိုင်ရှင် အိုက်လှ (၃၅ နှစ်) တို့လှူရွာ၊ မိုင်းဟဲ(ထက်) မိုင်းမြစ်မြို့နယ်နေသူနှင့် ယာဉ်မောင်း အိုက်ဟုန်(၃၃ နှစ်) ဝမ်းမိုင်ရွာ မိုင်းမြစ်မြို့နယ် နေသူတို့ နှစ်ဦးအား တာချီလိတ်မြို့မရဲစခန်းက အရေးယူဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။



သိန်းသုံးရာကျော်တန်ဖိုးရှိ ကျောက်ပုတီးစေ့များ ပျောက်ဆုံးမှု၌ အိမ်အကူအမျိုးသမီးသေဆုံး

စစ်ကိုင်း ဇန်နဝါရီ ၇
စစ်ကိုင်းမြို့ နန္ဒဝန်ရပ်ကွက်အတွင်းတွင် မဂ္ဂာဆိုင်ပန်(ခ)မမေရှင်းသည် ဇန်နဝါရီ ၅ ရက် နံနက် ၆ နာရီခွဲ၌ အိမ်၏ဝေယျာဝစ္စလုပ်ကိုင်ရန် ခေါ်ထားသော မနှင်းနွယ် (ခ)မနှင်းအား အိမ်တောင်ထားခဲ့ပြီး နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် အပြင်မှ ပြန်ရောက်သောအခါ နေအိမ်ခြံတံခါးနှင့် အိမ်တံခါးမပွင့်နေပြီး မနှင်းနွယ် (ခ)မနှင်းမှာ နေအိမ်အပေါ်တက်သည့်လှေကားတွင် လည်ပင်းပြတ်ရပ်ပေါက်ပြဲ ဒဏ်ရာများဖြင့် သေဆုံးနေသည်ကိုတွေ့ရပြီး အိမ်ခန်းအတွင်းထားရှိသော ကျောက်ပုတီးလုံး ၁၈၀၀ ပါ လေးထုပ်နှင့် ၃၅၀၀ ပါ နှစ်ထုပ် (ကာလတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၃၂၀ သိန်း) တို့ ပျောက်ဆုံးနေသည်ကို တွေ့ရှိရသဖြင့် စစ်ကိုင်းမြို့မရဲစခန်းသို့ လာရောက်တိုင်တန်းခဲ့သဖြင့် အမှုမှန်ပေါ်ပေါက်ရေးအတွက် စခန်းမှ စုံစမ်းဖော်ထုတ်လျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ချင်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ချင်းပြည်နယ်၊ ဟားခါးမြို့နှင့် ဖလမ်းမြို့တို့တွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးနှင့် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက် စိတ်ပါဝင်စားသောကုမ္ပဏီများနှင့်လုပ်ငန်းရှင်များမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ ပေးသွင်းနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ချင်းပြည်နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနတွင် ၅-၁-၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၄-၂-၂၀၁၅ ရက်၊ ၁၆:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထားတင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ အသေးစိတ်သိလိုပါက ဖုန်း-၀၇၀-၂၂၃၆၉၊ ၀၇၀-၂၂၃၉၉ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ချင်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ချင်းပြည်နယ်၊ မတူပီမြို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေး တိုးချဲ့ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက် စိတ်ပါဝင်စားသော ကုမ္ပဏီများနှင့်လုပ်ငန်းရှင်များမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ ပေးသွင်းနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ချင်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးတွင် ၅-၁-၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၄-၂-၂၀၁၅ ရက်၊ ၁၆:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထားတင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ အသေးစိတ်သိလိုပါက ဖုန်း-၀၇၀-၂၂၀၀၇၊ ၀၇၀-၂၂၃၆၉ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

LO/JO Eng, GK, Myanmar ဖွင့်ပြီ
Since 1984 အခြားလေး 095146452
ဦးဟန်သာ အင်္ဂလိပ်စာ
အမှတ်(၃)လှူ ဦးထွန်းလင်းမြို့လမ်း၊ အမှတ်(၃)လှူ
အထိမ်းအမှတ်အမှတ်အမှတ်
အကောက်ခွန်မှူး
(ရေလူးနှင့် တွန့်ပျူတာတို့ပါသင်ပေးမည်)
တန်ခွဲ ၃ ခုဖွင့်ပြီ နေ့စဉ်တက် Jan 12 စမည်

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်
National Management College (NMC) နှင့် MPDC Education တို့ပူးပေါင်း၍ ဖွင့်လှစ်သော Certificate in Marketing Management (CMM) အမှတ်စဉ်(၆) သင်တန်းသားများ လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ် (NMC) နှင့် Myanmar Professional Development Center-MPDC Education တို့ပူးပေါင်း၍ Certificate in Marketing Management (CMM) သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၆)ကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
၁။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိထားသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၂။ သင်တန်းကာလမှာ (၆)လဖြစ်ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါသည်။
၃။ Marketing Management သင်တန်းတွင် ဈေးကွက်စီးပွားရေးကို ထိုးဖောက်နိုင်သော အခြေခံအချက်အလက်များကို သင်ကြားရမည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းပြီးဆုံးပါက Marketing Manager အဖြစ် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများရရှိနိုင်ပါသည်။
၄။ ပညာအရည်အချင်း အထောက်အထား(မူရင်း)နှင့် မိတ္တူနှစ်စုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မူရင်း)နှင့် မိတ္တူနှစ်စုံ၊ လိုင်စင်ဓာတ်ပုံငါးပုံတင်ပြရမည်။
(လူဦးရေကန့်သတ်ထားပါသဖြင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။)
အသေးစိတ်သိလိုပါက - အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ် (လေးထပ်စာသင်ဆောင် MPDC ရုံးခန်း)၊ ဗိုလ်တထောင်ဘုရားလမ်းနှင့် ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်။ ဖုန်း-၀၉-၄၉၂၀၈၅၀၊ ၀၉-၄၂၀၁၂၅၉၀၊ ၀၉-၄၂၀၁၀၄၇၇၁

အမည်ပြောင်း
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်မြို့၊ အထက(ခွဲ) အောင်ဆန်း၊ တတိယတန်းမှ ဦးတင်နိုင်ဦး၏အား မောင်လင်းခန့်အောင်အား မောင်ရဲရင့်နိုင်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။
မောင်ရဲရင့်နိုင်

အာရောဂါပျောက်ဖို့ ဝေါ်ဆန်းဓမ္မ
ဆန်သစ်ပေါ်ပြု ဆန်မောင်ကြီးကျော်မည်
ဖွဲ့စည်းအဖွဲ့အစည်း
☎ 01-512443, 09-73017656, 09 32380867

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ တပ်ကုန်းကွက်သစ်၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၄၄)၊ အမည်ပေါက် ဦးမြေစွ၏ မြေကွက်ကို လက်ရှိလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးသက်လွင် ၁၂/၀၈/၂၀၁၄(နိုင်)၀၇၄၄၅၅ က မြေကွက်စလစ်(မူရင်း)နှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်(မူရင်း)တင်ပြပြီး မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း အထောက်အထားမူရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြေယာရုံး(၂)မြေနှင့်အခွန်ဌာနမှ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးဦးစီးဌာန

အခန်းတွင်းဒီဇိုင်းအလှဆင်ရေးဆွဲခြင်း Interior Design သင်တန်း ဖွင့်မည်။
ပြည်တွင်းပုံဆောင်ရွက်ရေးကုမ္ပဏီများ၊ Decoration ကုမ္ပဏီများတွင် Interior Designer အဖြစ် သက်မွေးလိုသူများအတွက် Interior Design သင်တန်းကို 3Dsmax ဖြင့် Modelling, Rendering, Lighting Animation, Photoshop နောက်ဆုံး ဒီဇိုင်းထုတ်နိုင်သည့်အထိ အတတ်သင်ကြားပေးမည်။ ပြည်ပသဘာဝ ပြည်တွင်းမှာပင် လစာ ၅ သိန်းနှင့်အထက် ရရှိခဲ့တဲ့ သင်တန်းသားများကိုလည်း မွေးထုတ်နိုင်ခဲ့သည်။
PROMOTION Computer ☎ 0973184525 ☎ 01-389038
အမှတ်(၂)မြို့၊ ပထမထပ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း (လယ်)၊ အကျောက်တံတား

EAGLE GUEST HOUSE
ရန်ကုန်ခေလီပေါ် ဓမ္မာပိမင်္ဂလာအဝေးခြေဂိတ်သို့ သွားရလွယ်ကူသော EAGLE တည်းခိုရိပ်သာ
၁၉၂၊ အာသာဝတီလမ်း(ဘုန်းကြီးလမ်း)၊ မြောက်ဥက္ကလာ၊ မယ်လမုဘုရားမီးပွိုင့်အနီး
ဖုန်း ၀၁ ၆၅၆၀၈၈ ၀၉ ၇၃၀၄၃၆၇၃ ၀၉ ၃၂၂၁၄၄၇
၁၀၀၀၀ ကျပ် ၁၅၀၀၀ ကျပ်

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ဖလမ်းကွက်သစ်၊ မြေကွက်အမှတ် (၄၄၄)၊ အမည်ပေါက် ဦးမောင်ကြူ၏ မြေကွက်ကို လက်ရှိလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်သီတာစန်း ၇/၀၈/၂၀၁၄(နိုင်)၀၀၄၂၇ က အရောင်းအဝယ်စာချုပ်(မူရင်း)တင်ပြပြီး မြေကွက်စလစ်(မူရင်း)ပျောက်ဆုံးသွားပါ၍ မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း အထောက်အထားမူရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
မြေယာရုံး(၂)မြေနှင့်အခွန်ဌာနမှ မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးဦးစီးဌာန

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

အသိဉာဏ်အလင်းပွင့်ပေးမည့် e-Library ပြည်သူများနှင့်ရင်းနှီးစေလို

□ အဖမ်း/အရေး-ကိုသက်(ဖီးကုန်း)

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဇီးကုန်းမြို့ စည်ပင်သာယာ ပန်းခြံဝင်းအတွင်း အလျား ၃၆ ပေ၊ အနံ ၂၈ ပေခန့်ရှိ အဆောက်အအုံကို စက်တင်ဘာ ၉ ရက်က စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ရာ ယခုအခါ ပြီးစီးတော့မည်ဖြစ်သည်။ ဇီးကုန်းဒေသခံများအတွက် နည်းပညာအကူအဖြင့် ဗဟုသုတကို ပိုမို လွယ်ကူစွာ ရယူပေးနိုင်ခြင်းအတွက် မြန်မာ့မျက်ပွင့်စာကြည့်တိုက် e-Library သည် ရပ်လုံးပေါ်လျက်ရှိပြီ။ ဒေသခံများ လွယ်လင့်တကူ အသုံးပြုနိုင်စေရန် ဆောင်ရွက်နေသော စာကြည့်တိုက်တာဝန်ခံ ဦးမြင့်သိန်းအား သွားရောက်တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့သည်။



မေး။ e-Library က ပြည်သူလူထုကို ဘယ်လိုဆောင်ရွက်ပေးအပ်သွားမလဲ။

ဖြေ။ ပုံမှန်စာကြည့်တိုက်တွေလို စာဖတ်ခန်းနဲ့ စာအုပ်ဖျိုးစုံကို စနစ်တကျ စုဆောင်းထားရှိသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကဏ္ဍပေါင်း ၁၅ မျိုး ခွဲခြားထားပြီး လက်ရှိမှာ စာအုပ်ပေါင်း ၂၂၀၀ ကျော်ကို စုဆောင်းထားပြီးဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ဖက်မှာလည်း တိုးတက်လာတဲ့ ခေတ်စနစ်နဲ့အညီ အီလက်ထရွန်နစ် စာကြည့်တိုက်စနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပုံမှန်စာကြည့်တိုက်ထက်

အားသာတဲ့အချက်တွေက e-book တွေ ဖတ်နိုင်အောင် ကွန်ပျူတာ ၁၃ လုံး တပ်ဆင်ပေးထားမယ်။ e-Library ELIB ဆာဗာ တပ်ဆင်ထားပြီး စာကြည့်တိုက် ထိန်းချုပ်မှု ဆာဗာကိုလည်း တပ်ဆင်နေပါတယ်။

မေး။ e-Library ရဲ့ အားသာချက်တွေကိုပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ရိုးရိုးစာကြည့်တိုက်ထက် ပိုမို လွယ်ကူရိုးရှင်းပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့က အင်တာနက်ကို ဖုန်းလှိုင်းကနေ အေဒီအက်စ်အယ်လ် ၂ ဒသမ ၅

အမ်ဘီ လိုင်းရယူထားပြီး အေဒီအက်စ်အယ်လ်ရဲ့ အမြင့်ဆုံးလိုင်းဖြစ်တာကြောင့် အင်တာနက်ကောင်းမွန်စွာ သုံးစွဲနိုင်မယ်။

မေး။ စာဖတ်သူတွေအတွက် အသုံးပြုနိုင်မယ့် နည်းလမ်းကိုလည်း ပြောပြပေးပါဦး။

ဖြေ။ e-Library ကို ဗဟိုထားလို့ ဝိုင်ဖိုင်တွေ လွှင့်ပေးထားမယ်။ အနီးပတ်ဝန်းကျင် ပေ ၃၀၀ ပတ်လည်က တောင်းကောင်းသုံးစွဲနိုင်တယ်။ ဒါ့အပြင် ပေ ၃၀၀ အကွာမှာ ဝိုင်ဖိုင် တိုင်တစ်ခု ထပ်မံထောင်ထားပေးမှာ

မို့နောက်ထပ်ပေ ၃၀၀၊ စာကြည့်တိုက်ရဲ့ စုစုပေါင်း ပေ ၆၀၀ အကွာအဝေးအထိ သုံးစွဲနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ e-book အနေနဲ့ ELIB စနစ်ကို သုံးလို့ သုတရသစာအုပ် ၁၅၀၀ ခန့် ထည့်သွင်းထားပါတယ်။ စာကြည့်တိုက်တစ်ခုလုံးကို စီမံခန့်ခွဲတဲ့အခါ Library Management System Software ကို အသုံးပြုထားလို့ စာအုပ်ရှာတာဖြစ်ဖြစ်၊ စာအုပ်ငှားရမ်းတာဖြစ်ဖြစ်၊ ပြန်လည်အပ်နှံတာဖြစ်ဖြစ် အားလုံးကို လွယ်ကူစွာနဲ့ လုပ်ဆောင်ပေးနိုင်ပါပြီ။ ။

မြိုင်မြို့စည်ပင်သာယာရေးအတွင်း လျှပ်စစ်နှင့် မီးဘေးကာကွယ်ရေးဆောင်ရွက်

မြိုင် ဇန်နဝါရီ ၇

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မြိုင်မြို့ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက် စည်ပင်သာယာရေးအတွင်း လျှပ်စစ်အန္တရာယ်နှင့် မီးဘေးအန္တရာယ်များ ကင်းဝေးစေရေးအတွက် မြိုင်မြို့နယ် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့၊ မီးသတ်ဦးစီးဌာနနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့၊ ရှေးတာဝန်ခံများက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပညာပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရေးအတွင်းရှိ ဆိုင်ခန်းများ လျှပ်စစ်မီးသုံးစွဲမှုနှင့် ဝါယာကြိုးတပ်ဆင်ခြင်း လုံခြုံမှုရှိစေရန်၊ လုံခြုံရေးမိတာနှင့် ဆိုင်ခန်းသုံး မိတာများ၊ ဒါးမိန်းတပ်ဆင်အသုံးပြုမှုများစသည်ဖြင့် အသိပညာပေးခဲ့ပြီး ရှေးတာဝန်ခံ ဦးဘိုဝင်းက ရေးအတွင်း ရေလိုင်း၊ မီးလိုင်းနှင့် ရေလျှောက်ကန်၊ မီးဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ထားသည့် ရှေးပတ်လည် မီးသတ်ရေငုတ်တိုင်များထားရှိမှုနှင့် ရှေးသုံး မီးသတ်အပေါ်စားစက်များ ကြိုခိုင်မှုကို စစ်ဆေးပေးခဲ့ပြီး မီးငြိမ်းသတ်ခြင်း၊ မီးသတ်ဆေးဘူး သုံးစွဲခြင်းများကို လက်တွေ့သရုပ်ပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၈၄)

နွေစပါးနှင့် ပဲမျိုးစုံစိုက်ပျိုးသည့် တောင်သူများအား ကျိုက်ထိုဌ် ချေးငွေထုတ်ချေး

ကျိုက်ထို ဇန်နဝါရီ ၇

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်(ကျိုက်ထို) ဘဏ်ခွဲတွင် ဇန်နဝါရီ ၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက နွေစပါးနှင့် ပဲမျိုးစုံစိုက်ပျိုးမည့် တောင်သူလယ်သမားများအား စိုက်ပျိုးစရိတ်ငွေများ ထုတ်ချေးပေးခဲ့သည်။

ချေးငွေထုတ်ချေးပေးရာတွင် နွေစပါးတစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ်တစ်သိန်း ပဲမျိုးစုံတစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ်နှစ်သောင်းနှုန်းသတ်မှတ်၍ မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မန်နေဂျာ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း ကြီးကြပ်ရေးမှူး ဦးလင်းထိုက်အောင်နှင့် ဝန်ထမ်းများကကျေးရွာဘဏ်အစုအဖွဲ့ ၁၃၂ ဖွဲ့မှလူဦးရေ ၈၆၆ ဦးပိုင်လယ်မြေဧက ၆၁၀၄ ဧကအတွက် ငွေကျပ် ၁၈၈၉ ဒသမ ၆၀)သိန်းအား ထုတ်ချေးပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ဖြန့်/ဆက်)

မြေဧက (၂၀)ရောင်းမည်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ငွေတောက်အိုင်အုပ်စု၊ မြေဧက(၂၀)၊ နေပြည်တော်အမြန်လမ်းမကြီးဘေး၊ မိုင်တိုင် ၁၇ မိုင် ၁၀၀ လိုရှိ မြေဧကကို ရောင်းမည်။ ဖုန်း-၀၉-၅၃၁၁၉၆၃

EVER GREEN BEAUTY SALOON
ဝန်ထမ်းအမြန် အလိုရှိသည်
အမှတ် ၃၇၁၊ အရှေ့ဝါယာလက် ၁ လမ်း၊ မရမ်းကုန်း၊ ကျောက်မျက်ရတနာရုံးရှေ့၊ ကမ္ဘာအေး၊ (၉)ရပ်ကွက်
ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၂၄၇၅၊ ၀၉-၂၅၀၂၈၄၁၅၅၊ ၀၁-၇၀၅၇၅၄
- ခေါင်းလျှော်ကျွမ်းကျင် အမျိုးသမီး (၅) ဦး နေရေး၊ စားရေးစီစဉ်ပေးမည်။

ရောင်းမည်
ကျောက်စိမ်းလက်ကောက် ဖောက်ဆံဆံရေ- ၃၂၀၀၀၊ အကျိုးဆောင်ခ-၅% ပေးမည်။
ဖုန်း-၀၉-၃၃၃၅၅၁၈

မြေကွက်ရောင်းရန်
ဒဂုံမြို့သစ်၊ ပေ(၄၀x၆၀)၊ ၈၉သိန်း၊ ပွဲစား၊ ဝယ်ရောင်းလုံးဝမလို့ (အခွန်ဆောင်ရန် မလို့ပါ)
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၄၇၆၂၄

ဂျပန်စာ
လေ့လာနေသူများအတွက်
ဂျပန်စာ(4Skills) (၅၀၀၀/ကျပ်)၊ ဂျပန်စကားပြော(၁၀၀၀၀/ကျပ်)၊ N5, N4, N3, N2 စာမေးပွဲ၊ လိုင်စင်၊ ဝန်ထမ်း၊ ဂျပန်စကားပြောအမြန်တန်း၊ သင်တန်းများဖြင့် JLPT စာမေးပွဲအတွက် စာအုပ်၊ သင်တန်းများ၊ ဝေဖန်ခွဲစာအုပ်များ၊ သီချင်းစာအုပ်၊ သီချင်းခွဲစာအုပ်၊ စကားပြောစာအုပ်၊ အခွေများ ရောင်းမည်။ NAT-TEST စာမေးပွဲအဖွဲ့ကော်မတီ
EVER TOP
ဘာသာစကားသင်တန်းကျောင်း
အမှတ် (၆၆ / ၆၈)၊ ရွှေလွှာအင်း၊ ဝိန်းလမ်း၊ ကောလိပ် (မိမိန်မြို့နယ်၊ တိုင်း / လှည်းကူး၊ အနီး)
Ph: 098770096, 0973040610

SEVEN စံ မှတ်
မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး
ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ ရောင်းလိုပါသလား ? SEVEN စံနဲ့ ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။ အိမ်အရောက် ငွေပေးချေသည်။ * ပွဲခလုံးဝမယူပါ *
ဖုန်း-၀၁-၂၀၅၇၄၈၊ ၀၉-၃၃၃၃၃၃၄၊ ၀၉-၃၁၉၅၈၉၅၈

အဓိက
အမှတ်တံဆိပ်
▶ လက်ဖက်ရည်
▶ ခြေဖဝါးကွဲ
▶ ခြေဖုန်ကွဲ
▶ အသားမာတက်နှင့်
▶ ငါးမျက်စိခြစ်ခြင်းများအတွက် သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။
Ph: 01 - 379385

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း
မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် နယ်စပ်တောင်တန်းဒေသ သာသနာ့ဂူဟအသင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အရှေ့ပိုင်းခရိုင်၊ ခရိုင်အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်သူ ဦးသိန်းဝင်း(ခ) ဦးသိန်းဝင်းမြတ် (ဝင်းအိချောကုမ္ပဏီလီမိတက်- WEC နှင့် ဇင်ယော်နီ ဖိနပ်ရောင်းဝယ်ရေး)အား ဗုဒ္ဓဘာသာသာသနာတော်အတွက် ပစ္စည်းလေးပါးတို့ဖြင့် ထူးခြားစွာ ထောက်ပံ့လှူဒါန်းနိုင်ခဲ့သည့်အတွက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးက ချီးမြှင့်သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ သုခမ္မမဏိဇောတဓရဘွဲ့တံဆိပ်တော်အား ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့်အတွက် ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် သာသနာ့ဂူဟအသင်းကြီးမှ အထူးဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါကြောင်းနှင့် ဘာသာရေး၊ သာသနာရေးကိစ္စများကို ဆက်လက်၍ ဆတက်ထမ်းပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါသည်။
ခရိုင်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ခရိုင်အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ အရှေ့ပိုင်းခရိုင်သာသနာ့ဂူဟအသင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

ကွန်ပျူတာဒီပလိုမာတပ်ကြပ်ကြီး/စာရေး အမျိုးသမီးများ အလိုရှိသည်

၁။ လျှောက်ထားသူသည်အောက်ပါအရည်အချင်းများနှင့် ပြည့်စုံရမည်-

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား အိမ်ထောင်မရှိဖူးသူ(အပျို)ဖြစ်ရမည်။
- (ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) ၁-၁-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် အသက် ၁၆ နှစ် ပြည့်ပြီး ၁၉ နှစ်ထက်မကြီးရ။
- (ဃ) အရပ်(၅)ပေ(၂)လက်မပေါင်(၁၀၀)နှင့် အထက်ရှိရမည်။(အထက်ပါအတိုင်း ကိုယ်အလေးချိန် သတ်မှတ်ထားသော်လည်း အသက်ငယ်ရွယ်သူများဖြစ်သဖြင့် ကိုယ်အလေးချိန်အား ခြွင်းချက်အနေဖြင့် စဉ်းစားပါမည်။)
- (င) မိဘအုပ်ထိန်းသူ၏ သဘောတူညီကြောင်းထောက်ခံချက် ရှိရမည်။

၂။ လျှောက်လွှာများကို နီးစပ်ရာစစ်ဌာနချုပ်များတွင် ၇-၁-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှစတင်၍ အခမဲ့ရယူပြီး ၇-၁-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၂-၁-၂၀၁၅ ရက်နေ့အတွင်း စစ်ဌာနချုပ်များသို့ အောက်ပါတာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် သတင်းပို့လျှောက်ထားရမည်။

- (က) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးလက်မှတ်။
- (ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်လက်မှတ်။
- (ဂ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ ပြည်နယ် / တိုင်းဒေသကြီး / မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်း တစ်ခုခုမှ တစ်လအတွင်းရရှိသော ထောက်ခံစာ(မူရင်း)။
- (ဃ) တစ်လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသော ပတ်စ်ပို့အရွယ် ရောင်စုံဓာတ်ပုံ (၃) ပုံ။

၃။ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်ပြည့်စုံသူများအား စစ်ရေးချုပ်ရုံး၊ စိစစ်ရွေးချယ်ရေးဘုတ်အဖွဲ့မှ ပဏာမရွေးချယ်ပါမည်။ ပဏာမရွေးချယ်ခံရသူများအား တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အစီအစဉ်ဖြင့် လေ့ကျင့်ပေးမည့်သင်တန်းကျောင်းသို့ ပို့ဆောင်ပေးမည်။ ၎င်းတွင် စစ်တက်ဆိုင်ရာဆေးစစ်ခြင်းများပြုလုပ်၍ ဆေးအောင်မြင်သူများကို သင်တန်းသူအဖြစ် အတည်ပြုရွေးချယ်မည်။

၄။ သင်တန်းတွင် အခြေခံစစ်ပညာရပ်များ၊ အခြေခံနူးလုပ်ငန်းစည်းများ၊ ကွန်ပျူတာနှင့် အင်္ဂလိပ်စာဘာသာရပ်တို့ကို ၁ နှစ် ၆ လကြာ သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးပြီး အောင်မြင်သူများကို ကွန်ပျူတာဒီပလိုမာ Dip.C.S (Diploma in Computer Studies) ချီးမြှင့်ပေးမည်။

၅။ သင်တန်းကာလ ၁ နှစ် ၆ လအတွင်း ခြေလျင်တပ်သားသစ် သင်တန်းကာလတွင် တပ်သားသစ်လစာ ၇၅၀၀ဝိ /- ကျပ်ကို လည်းကောင်း၊ ခြေလျင်တပ်သားသစ်သင်တန်း ပြီးဆုံးသည့်ရက်မှစ၍ သင်တန်းပြီးဆုံးသည်အထိ တပ်သား အခြေခံ လစာ ၇၆၀၀ဝိ/-ကျပ်ကိုလည်းကောင်း ရရှိမည်။ သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးလျှင် တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ) (တတိယတန်း)(အခြေခံလစာ-၉၄၀၀ဝိ+အရည်အချင်းလစာ ၁၀၀ဝိ+ M.H.R.A ၅၀၀ဝိ-၁၀၀၀ဝိ) အဖြစ် ခန့်အပ်ပေးမည်။ [၎င်းအပြင် နိုင်ငံတော်မှ ခံစားခွင့်ပြုထားသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး (၃၀၀၀ဝိ/-) ခံစားခွင့်ပြုသည်။]

၆။ တပ်မတော်(ကြည်း၊ရေ၊လေ)တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ) အဆင့်/အတန်းတိုးမြှင့်ရေးစည်းမျဉ်းနှင့်အညီ လုပ်သက် ၂ နှစ် ပြည့်သည့်အခါ အဆင့် /အတန်းတိုးမြှင့်ရေးစာမေးပွဲသို့ဝင်ရောက်ဖြေဆိုခွင့်ရှိ၍ စာမေးပွဲအောင်မြင်ပါက အောက်ဖော်ပြပါ အဆင့် /အတန်းများတိုးမြှင့်ရရှိနိုင်ပြီး ၎င်းတို့နှင့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ လစာ ၊ စရိတ်များရရှိမည်-

အဆင့်/အတန်း	အခြေခံ အရည်အချင်း M.H.R.A ပေါင်း	
	လစာ	လစာ
(က) တပ်ကြပ်ကြီး (စာရေး/ကွန်ပျူတာ) (ဒုတိယတန်း)	၉၄၀၀၀	၁၅၀၀
(ခ) တပ်ကြပ်ကြီး (စာရေး/ကွန်ပျူတာ) (ပထမတန်း)	၉၄၀၀၀	၂၀၀၀
(ဂ) ဒုတိယအရာခံဗိုလ် (စာရေး/ကွန်ပျူတာ)	၁၀၆၀၀၀	၂၀၀၀
(ဃ) အရာခံဗိုလ် (စာရေး/ကွန်ပျူတာ)	၁၁၂၀၀၀	၂၀၀၀

မှတ်ချက်။ (၁) နှစ်တိုးလစာကို ၂ နှစ်လျှင် ၁၀၀ဝိ/- နှုန်းဖြင့် ၅၀၀ဝိ/- အထိ ခံစားခွင့်ရှိသည်။
 (၂) နိုင်ငံတော်မှခံစားခွင့်ပြုထားသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး (၃၀၀၀ဝိ/-) ခံစားခွင့်ပြုသည်။

၇။ ဘာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် အဝေးသင်တက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့ရရှိနိုင်ရေးအတွက် အဆင်ပြေစွာဖြေဆိုနိုင်သည်။
 မှတ်ချက်။ အသေးစိတ်သိလိုပါက နီးစပ်ရာ စစ်ဌာနချုပ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်သည်။

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေစကြိုမြို့၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၄၀၊ ကံပွင့်လမ်းနေ ကံပွင့်အမွေတိုင် မိသားစု၏ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး သီရိသုဓမ္မသီရိ ဒေါ်ခင်သန်းဦး (ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ ကံပွင့်ကုမ္ပဏီလီမိတက်)အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၄ရက် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၁/၂၀၁၅ဖြင့် အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မသီရိဘွဲ့တံဆိပ် အပ်နှင်း ချီးမြှင့်ခံရသည့်အတွက် ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီးနှင့်အတူ အထူးဝမ်းမြောက် ဂုဏ်ယူမိပါ ကြောင်းနှင့် နိုင်ငံ့အကျိုး၊ သာသနာတော်အကျိုး၊ ကောင်းကျိုးအဖြာဖြာတို့ကို ဆတက် ထမ်းပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေ...။

ချစ်ခင်ပွန်း - ဦးအောင်သန်း (ဥက္ကဋ္ဌ-ကံပွင့်ကုမ္ပဏီလီမိတက်)
အမျိုးသားလွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်

ချစ်သားသမီးများ

- ကိုကံဖြိုး - ဒေါက်တာကျော့ကျော့ဝင်း
- ကိုမျိုးမင်း - မမြင့်မြင့်စန်း
- ကိုတင့်နိုင်ထွန်း - မဆေးဆေးဟန်
- ဒေါက်တာမြူးသန့်ဆက်အောင် - မချမ်းငြိမ်းလဲ့
- ကိုပြည့်ဖြိုး - မဆုမွန်အောင်
- ဒေါက်တာရဲထက် - ဒေါက်တာဖြူသီလှိုင်

ချစ်မြေးများ

- မောင်အောင်ကျော်သာ (ILBC Primary-I,F)
- မအိမ်ချိုသာ (ILBC Primary-I,D)၊ မမေသံသာ(ILBC Pre-I Sec-D)
- မဖူးမြတ်သာ (ILBC Elementary-I)
- မမေမွန်သာဆက်
- မဝေမီမီသာ (ILBC Pre-II Sec-F)၊ မစုစုငြိမ်းသာ၊
- မောင်ခန့်သာ (ILBC Pre-I,A)

ကြော်ငြာ

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ကျောက်ရေတွင်းရပ်ကွက် မိသားစုဓမ္မာရုံဥက္ကဋ္ဌ ရွှေလင်းယုန်နှင့်ရွှေဆင် ဒန်အိုးစက်ပိုင်ရှင် ဦးကျော်လွင်သည် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် နိုင်ငံတော်မှချီးမြှင့်သော သုဓမ္မမဏိဇောတဓရဘွဲ့အား ရရှိသည့်အတွက် အထူးဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါကြောင်း။

ကျောက်ရေတွင်းရပ်ကွက်မိသားစုဓမ္မာရုံ အကျိုးဆောင်အဖွဲ့

လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ (၄.၁.၂၀၁၅)နေ့ အမိန့်ကြေညာစာအမှတ် ၁/၂၀၁၅ ဖြင့် ချီးမြှင့်သော သာသနာတော်ဆိုင်ရာ

“သီဟသူဓမ္မသီရိ” ဘွဲ့တံဆိပ် ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့် ဒေါ်ဌေးဌေးခိုင် (မောရိယ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း - မန္တလေး) အတွက် မောရိယ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း မိသားစုနှင့်အတူ လှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းသာဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း နှင့် ဆက်လက်၍ ကျန်းမာသက်ရှည်စွာဖြင့် နိုင်ငံ့အကျိုး၊ သာသနာ့အကျိုးများကို ဆထက်ထမ်းပိုး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

သုဓမ္မသီရိ ဒေါ်တင်နု မိသားစု ရုပ်ပျို ကုမ္ပဏီလီမိတက်

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဆေးနှင့်ဆေး ကိရိယာရောင်းဝယ်ရေး ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)မြန်မာမျက်မှန် ဆိုင်၏ ဂုဏ်ထူးဆောင်နာယကကြီး ဗိုလ်မှူးကြီးချစ်ခိုင်(ငြိမ်း)အား နိုင်ငံတော်မှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်တွင် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ် သုဓမ္မမဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ် ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သဖြင့် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း။

မြန်မာမျက်မှန်မိသားစု

အမှတ် ၃၀၈၊ ရွှေဘုံသာလမ်း(အလယ်) KBZ ဘဏ်အနီး၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်မြို့၊ ဆရာဦးစိန်ခိုင်ဆေးတိုက်မှ တိုင်းရင်းသမားတော် ဦးသန်းဝင်းသည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ ကိုးလ်ကတ္တားမြို့၌ ကျင်းပသော 24th International Conference Convocation & Awards Presentation Ceremony တွင် INDIA BOARD OF ALTERNATIVE MEDICINES မှချီးမြှင့်သည့် Ph.D (Traditional Medicines)ဘွဲ့အား ထိုက်တန်စွာ အပ်နှင်းခံရသည့်အတွက် အထူးပင် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း။

ဗိုလ်ကြီးကျော်စွာဝင်း-ဒေါ်တင်တင်ကျော် (သား)မောင်ရဲမြတ်မင်း ကိုကျော်လင်းဦး-မစန္ဒာဝင်း (သမီး)မဖူးမြတ်သွယ် (သား)မောင်ထက်နိုင်ထွန်း တက်နေဝန်းပွဲရုံ၊ ပြည်မြို့

ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ပြုခြင်း

အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မသီရိ ဂုဏ်ရည်လွှမ်းခြုံ လျှော်ညီပုံသား ရဂုံ နွေဦး ဖန်းစုံဖျံ့သို့ ကြည်နူးမြင်မြင် ကြာငါးခိုင်သက်နှိုးတိုက် ခေါ်ထိုက် ပိုင်ထွေ ဒေါ်နီလာရွှေအား များစွာကြည်နူး ဤစာထူးဖြင့် ချီးကျူး ထပ်ထပ် ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

တိုးတက်ကြီးပွားရေးကော်မတီ မင်္ဂလာကန်ဦးပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ဗိုလ်ချုပ်ရွာ၊ သန်လျင်မြို့

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်း မြို့နယ်၊ ရွှေထီးအိမ်ရာရှိ တိုက်အမှတ် (၃)၊ အခန်းအမှတ်(၀၀၃)ကို အမည်ပေါက်ပိုင် ဆိုင်သူ ဒေါ်စောကျင်ထံမှ စာချုပ်စာတမ်း ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဦးအေးချို ၁၂/ကတန (နိုင်)၀၂၃၃၅ က ပိုင်ရှင်အမည်ပြောင်းလဲ ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ခွင့်ပြုရန် မသင့်ကြောင်း ကန်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာသည်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် တင်ပြကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မိမိတို့အား ခွင့်ပြုရန် မြို့ရုံးနှင့်ဆုံးအိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးဦးစီးဌာန

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဒေါ်မူမူဝေ (ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်း ဦးစီးဌာန)သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ ၄-၁-၂၀၁၅ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၅)ဖြင့် အပ်နှင်းချီးမြှင့်သော “စိမ့်ခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ထူးချွန်ဆု”ကို ရရှိသည့်အတွက် ဖေဖေ၊ မောင်ညီမများနှင့် သားသမီးတို့မှ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါသည်။

ဖေဖေ ဦးထွန်းရွှေ(အငြိမ်းစားကျောင်းဆရာ) မောင်ညီမများ ကြူကြူဝေ(အထက်တန်းပြ၊ အထက ရေတာရှည်) ရီရီမွန်(လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ပဲခူးတိုင်းပညာရေးမှူးရုံး) ဒေါက်တာဝင်းသူ(ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ပဲခူးတိုင်း မွေး/ကု) ဒေါ်ဝင်းမွန်သူ(ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာန-ငြိမ်း) သား ကောင်းရဲစာန် သမီး ကြည်ဖြူသန့်

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်- ၂၀ E 1 မြေကွက်အမှတ် ၈၇၈ ၂၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၂(က)၊ မြောင်းမြ လမ်း၊ ကျွန်းတော်အလယ်ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်း မြို့နယ်၊ ဒေါ်သန်းနွဲ့ အမည်ပေါက် ဂရုနီ မြေပိုင်ခြင်းအား အမည်ပေါက် ကွယ်လွန် သဖြင့် ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးမောင်မောင်ခင် ၁၂/ကမရ(နိုင်) ၀၄၆၅၅၅ မှ တရားဝင် ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ သေစာရင်းတို့ တင်ပြ၍ ၄-၁-၂၀၁၅ /၀-၄-၁၁ ဖြင့်ရရှိသူ ဒေါ်သွယ်သွယ်ခင် ၁၂/စခန(နိုင်) ၀၂၀၄၇၀ မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြေပိုင်ကူး လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက် လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဒေါ်မူမူဝေ (ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်းဦးစီးဌာန) သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့မှ ၄-၁-၂၀၁၅ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၅)ဖြင့် အပ်နှင်းချီးမြှင့်သော “စိမ့်ခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ထူးချွန်ဆု”ကို ရရှိသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဂုဏ်ယူ ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်းဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပ မြို့နယ်၊ ဆရပ်ကွက်၊ ကရိက ၃ လမ်း၊ အမှတ် ၅၀၁၅ ဦးမောင်ကြည် ၁၂/၂ကမ (နိုင်)၀၀၈၈၈ အမည်ပေါက် နှစ်မိဝေ ဂရုနီ မြေအား ဒေါ်သန်းအေး ၁၂/၂ကမ(နိုင်) ၀၀၁၇၇၉ မှ ခင်ပွန်း ဦးမောင်ကြည် ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော နီး တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ/သေစာရင်း တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပိုင်ကူး လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါက ဌာနမှလုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာန

အငြိမ်းစား နှင့် ပန်ထမ်းဟောင်းများအသား ပထမအကြိမ် စုံညီတွေ့ဆုံပွဲအား အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ တက်ရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

- နေ့ရက် - ၁၈.၁.၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)
- အချိန် - နံနက်(၁၀ : ၀၀)နာရီ မှ (၁၂ : ၀၀)နာရီထိ
- နေရာ - M3 Food Center (ဗဟန်းအားကစားပင်း)၊(တော်လှန်ရေးပန်းခြံရှေ့)
- ဆက်သွယ်ရန် - ဦးလှကြည် (၀၉-၅၀၂၇၁၃၅)၊ ဦးနေဝင်း (၀၉-၂၅၄၃၁၂၇၇၁)၊ ဦးမျိုးသန့် (၀၉-၄၄၈၅၃၄၄၃၈)

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် ၉၊ မြေကွက်အမှတ် ၇၃၀/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၇၃၀/က၊ ကျော်သူ ၁၉ လမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် (ဦးညွန့်)အမည် ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုနီမြေအား အမည်ပေါက် ခင်ပွန်း(ဦးညွန့်)ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်အုန်းဖြင့် ၁၂/၂ကတ(နိုင်)၀၂၃၃၅၅ တစ်ဦးတည်း သောနီးတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ နှင့် သေစာရင်းတို့ကိုတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပိုင်ကူးလျှောက် ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့်သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက် သူမရှိပါက ဌာနမှလုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် လေးဒေါ်ကန်၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၇၈၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၇၃၊ ပြည်တော်အလမ်း၊ လေးဒေါ်ကန်ရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ် ဦးမျိုးမြင့်(ခ)ဦးမျိုးတင် အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ထံမှ အရပ်ကတ်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ခင်လှ ၁၂/သယက(နိုင်) ၀၉၃၃၉၀၊ ဒေါ်ခင်ခင်နွဲ့ ၁၂/သယက(နိုင်) ၀၉၄၁၉၀ တို့က ဦးမျိုးမြင့်(ခ)ဦးမျိုးတင် အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအားတင်ပြ၍ နှစ် ၆၀ မြေငှားစာချုပ်(ဂရုနီ)သစ်လျှောက်ထားလာရာ တင်ပြပါ ပါမစ်စာရွက်မှာ ပြည့်စုံမှုမရှိသဖြင့် ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ် ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါက ဌာနမှလုပ်ထုံးလုပ် နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းအမှတ် ၄၃၊ မြေကွက်အမှတ် ၄၄၄ ဟု ခေါ်တွင်သော အမှတ် ၄၄၄၊ စေတနာ ၂၀၀၈၊ ၄၄ ရပ်ကွက်၏ အမည်ပေါက် ဦးအုန်းဖြင့် (C-၀၃၀၄၄) နှစ် ၆၀ ဂရုနီမြေအား ဦးအုန်းဖြင့်(တရားရုံး)၏ကိုယ်စားဘိလစ် ဒေါ်လှလှခိုင် ၁၃/တကန(နိုင်)၀၀၃၁၉မှ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၈၃/၁၄၊ တရားမဓာရီ မှအမှတ် ၈၅/၁၄ အရ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပိုင်ကူးလျှောက်ထားလာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံး လုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ယနေ့ မာတိကာ

တရုတ်တွင် ကျောင်းသား ၁၄၀ နှိုရိုဖိုင်းရပ်စ်ကြောင့် နာမကျန်းဖြစ်

၈ ၄

ဥပဒေကိုမသိ နားမလည်ခြင်းကြောင့် ကျူးလွန်မိပါသည်ဟု ဆိုလာလျှင် ခွင့်လွှတ်၍မရပါ

ဆောင်းပါး ၈ ၆

ဒါစာတန်းနှင့်ဝက်စ်ဟမ်း အက်စ်ဒေပြန်ကန်မည်

၈ ၁၃

မကွေးတက္ကသိုလ် အထူးပြု ဘာသာရပ်အလိုက် ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲကျင်းပ

၈ ၁၆

အရှည်(၃၅)မိုင်ရှိ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်း ဆက်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်



နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၇

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အတွင်းရှိ သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများသို့ သဘာဝဓာတ်ငွေ့များ ပို့ဆောင်ရာတွင် ပြန်လည်ပေးနိုင်ရန်အတွက် ရွာမ ဓာတ်ငွေ့ထိန်းဖြန့်ဖြူးစခန်းမှ လှောက်ထားကိုပြတ်သန်းပြီး သာကေတ ဓာတ်ငွေ့ထိန်းဖြန့်စခန်းအထိ သွယ်တန်းမည့် အရှည် ၃၅ မိုင်ရှိသော သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်း လက်မ ၃၀ဆက်သွယ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက်အထိ လုပ်ငန်းတစ်ခုလုံး၏ ၁၈ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများ သတ်မှတ်ချိန်အတွင်း ပြီးစီးနိုင်ရေး မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းက ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

မဟာအောင်မြေကျောက်မျက်ရတနာဈေး ဆက်လက်ရောင်းချခွင့်ပြုမည်

မင်းထက်အောင် (မန်းကိုယ်ပွား)

မန္တလေး ဇန်နဝါရီ ၇
လက်ရှိမဟာအောင်မြေ ကျောက်မျက်ရတနာဈေး (ကျောက်ပိုင်း)ကို ဆက်လက်ရောင်းချခွင့်ပြုသွားမည်ဖြစ်ပြီး နေရာသစ်ဖြစ်သည့် ဆင်ရွာခြင်းမျိုး ကျောက်မျက်ရတနာဈေးသစ်သို့ ပြောင်းရွှေ့လိုသူများအားကူညီပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှသိရသည်။
“မန္တလေး မြို့သူမြို့သားတွေ စိတ်ကျေနပ်ဖို့ ရည်ရွယ်ပြီး ထုတ်ပြန်ပေးတာပါ။ ဈေးသစ်မှာရောင်းကြ၊ ဝယ်ကြတဲ့သူတွေရှိမှာဖြစ်သလို လက်ရှိဈေးမှာလည်း ကျန်နေတဲ့သူတွေ ရှိနေဦးမှာပါ”ဟု **စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၄**

၂၀၁၅ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၁)ကို ကြိုတင်လေ့လာခြင်း

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၇

၂၀၁၅ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲကို ယခုတစ်ပတ်စနေ၊ တနင်္ဂနွေ နေ့များတွင် စတင်ကျင်းပတော့မည်ဖြစ်သည်။ ပွဲဦးထွက်ပွဲစဉ်တွင် အသင်းကြီးအချင်းချင်း တွေ့ဆုံခြင်း မရှိသော်လည်း လက်ရှိချန်ပီယံ ရတနာပုံနှင့်အသင်းအပါအဝင် အသင်းကြီးအများစုသည် အမှတ်ပြည့်ရရှိရန် ရုန်းကန်ရဖွယ်ရှိနေသည်။
ပွဲစဉ်(၁)အဖြစ် ဇန်နဝါရီ ၁၀ ရက်တွင် သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ဟံသာဝတီနှင့်ချင်းယူနိုက်တက်၊ အောင်ဆန်းကွင်း၌ ဇွဲကပင်နှင့် ဇေယျာရွှေမြေ၊ ဇန်နဝါရီ ၁၁ ရက်တွင် ဗဟိုကွင်း၌ ရတနာပုံနှင့်မကွေး၊ ပေါင်းလောင်းကွင်း၌ နေပြည်တော်နှင့်ဧရာဝတီ၊ အောင်ဆန်းကွင်း၌ မနောမြေနှင့်ကမ္ဘောဇ၊ YUSC ကွင်း၌ ရန်ကုန်နှင့်ရခိုင်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမည်ဖြစ်သည်။ ပထမ အကျော့ပွဲစဉ်များကို အိမ်ကွင်းလက်ခံကျင်းပမည့်အသင်း ခြောက်သင်းရှိပြီး သုဝဏ္ဏကွင်းနှင့် အောင်ဆန်းကွင်းအပါအဝင် ကွင်းရှစ်ကွင်း၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။
ရတနာပုံ - မကွေး
MNL ချာရီဖလား ပြိုင်ပွဲတွင် ဧရာဝတီအသင်းကို အနှုံးပေးခဲ့ရသည့်

လက်ရှိချန်ပီယံ ရတနာပုံအသင်း၏ ပွဲဦးထွက် ပွဲစဉ်သည် ခက်ခဲဖွယ်ရှိနေသည်။ မကွေးအသင်းသည် ကစားပုံမာကျောသည့် အသင်းဖြစ်သကဲ့သို့ ကွင်းမရွေးသည့် အသင်းဖြစ်သည်။ ရတနာပုံအသင်းအနေဖြင့် ပွဲဦးထွက်မျက်နှာပန်းလှရန် ချာရီဖလားပြိုင်ပွဲထက် ကစားပုံကောင်းရန်လိုသကဲ့သို့ အသစ်ခေါ်ယူထားသည့် တိုက်စစ်မှူး

သတင်း-ညီမြတ်သော်တာ **ဓာတ်ပုံ-ဖိုးသော်ဇင်**
ဖိုးဒေးသည် ရွှေစွမ်းပြနိုင်ရန် လိုအပ်နေပေသည်။
မနောမြေ - ကမ္ဘောဇ
ကမ္ဘောဇအသင်းသည် ယခုရာသီအတွက် သေချာပြင်ဆင်ထားသည့် **စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၅**



ရတနာပုံနှင့်မကွေးအသင်းတို့ ၂၀၁၄ ရာသီက တွေ့ဆုံခဲ့စဉ်။



လိုအပ်ချက်တွေပြည့်စုံဖို့ **ဘီအေဘီ** ကိုသောက်ကြစို့...

BUB
(Chewable Tablets & Syrup)

လီမွန်၊ ဝဘော်အယ်ရီ၊ ဝပျပ်

MARKETED BY: AA MEDICAL PRODUCTS LTD. TEL: (+81) 34906, 3-3 39144-54

KP KOREA PHARMA CO., LTD.

နေပြည်တော်-စာတည်းများ: ၀၆၇-၂၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၆၇-၂၆၁၄၅၊ မက်စ် ၀၆၇-၂၆၁၄၅၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ မှတ်တမ်းအဖွဲ့အမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၁-၅၄၅၃၀၇၊ မန်နေဂျာ: ၀၁-၅၄၅၃၀၇၊ ဗိုလ်ချုပ်(၅)ရပ်ကွက်၊ ဗဟိုရုံးချုပ်: ၀၁-၅၄၅၃၁၆၊ မြန်မာ့အလင်း: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ ဖေ့စပုခ်: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ စီမံ: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ မီစပ်: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ မိုက်ခရို: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ ဖေ့စပုခ်: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ မီစပ်: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ မိုက်ခရို: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ မိုက်ခရို: ၀၁-၅၄၅၃၁၇၊ မိုက်ခရို: ၀၁-၅၄၅၃၁၇